
PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

1

Belysning af legepladsen på 

Gammelvagt / Nyboder 

kvarteret

80.000 1
Lean Milo 

(privatperson)
Opgradering Belysning

Legepladsen bruges i sommerperioden fremtid kl. 19-20 tiden, og da der er en boldbane & bordtennis, er den ikke kun et samlingspunkt for småbørn, men også kvarterets eneste boldbane & samlingspunkt til de lidt større børn eer kl. 18/19 tiden hvor kgs. have 

lukker. Hvis vi kan få belyst legepladsen, og boldbanen, vil den også blive et samlingspunkt i vinterperioden. Beboere med mindre børn i området, der idag bruger pladsen i de lyse timer ønsker at der er belysning til kl. 20, og de unge vil gerne til kl. 21

Gammelvagt 5, 1312 

København K
Kultur V 80.000 80.000

2
Nye indendørs bander til 

hockey som
80.000 4

Københavns 

Hockeyklub
Opgradering Nye bander

Københavns Hockeyklub har et stort ønske og ikke mindst behov for at få udskiet vores nuværende indendørs hockeybander, som vi har ha siden ca. 1980. Vi er hjemmehørende i Valby Idrætspark, nærmere bestemt i Gl. Valby hal og 

Stavsportens Hus. Sagen er, at de gamle indendørs bander eerhånden er så slidte og medtaget at de er farlige at benytte. dvs. hvis vores spillere bliver tacklet eller glider ind i banderne kan de få store træsplinter(op til 15 cm) og metalbeslag ind 

i og på kroppen. Det er naturligvis uholdbart og uforsvarligt. Derudover er alle klubbens turneringskampe under Dansk Hockey Union i stor risiko for at blive ayst og vi derfor kan blive taberdømt. Vi har allerede som klub fået påpeget at 

indendørs banderne skal udskies da de udgør en risiko for personskader. Derfor vil vi ansøge Københavns Kommune om 80.000 kr. inkl. moms. Hvis Københavns Kommune selv vil indkøbe indendørs banderne til deres brugere i Gl. Valbyhal er 

prisen 64.000 eks moms og dette er inklusiv levering. jf. vedhæet tilbud. Vi håber meget der er opbakning til fra Københavns Kommunes side eersom vi ikke kan dyrke vores idræt uden disse indendørs bander. De nye indendørs bander vil 

desuden kunne benyttes de næste 25-30 år. Københavns Hockeyklub benytter indendørs banderne til alle klubbens hold. dvs. lige fra de mindste til de ældste veteranmedlemmer. Derudover vil de nye indendørsbander også klare kriterierne for 

at aolde EM for landshold og klubhold, hvilket er noget som Københavns Hockeyklub i fremtiden ønsker at aolde som værter. Det er Københavns Kommune (Kristine Schwenningsen konsulent i Kultur V i Valby Idrætspark) som har anbefalet 

mig at fremsende denne ansøgning da de også godt kan se udfordringen og ikke mindst behovet.

Julius Andersens Vej 1, 

2450 København (Gl. 

Valbyhal)

Kultur V 80.000 80.000

3

I København er sport mest for 

mænd - Ingen faciliteter til 

kvindernes nationalsport

875.000.000 1

Simon 

Smedegaard 

Hansen 

(privatperson)

Nyetablering Helhedsplan

Vi har et problem i de Københavnske faciliteter. Ikke blot at vi er landet på en absolut sidsteplads i DIFs rårige undersøgelse af sportens vilkår i landets kommuner, men også fordi at vi i en kommune med en stor overvægt af kvinder, har mere end 65% ere mænd 

end kvinder i foreningsidrætten. I Danmark er Fodbold og Gymnastik de to eneste sportsgrene med over 300.000 medlemmer og de to er også suveræne nationalsportsgrene for henholdsvis mænd og kvinder. Faktisk er fodbold og gymnastik så store, at de hver især 

aktiverer ere medlemmer end samtlige indendørs bold- og ketsjersportsgrene tilsammen, trods at langt de este indendørs faciliteter indrettes dertil. Det inkluderer blandt andet badminton med 119.000 medlemmer, håndbold med 107.000 og øvrige sportsgrene, 

der alle har hjemmebane i den klassiske idrætshal. Samtidig er gymnastikken også den mest populære sport hos landets børn, eerfulgt af svømning, mens den voksne befolkningsandel foretrækker tness og golf. Sådan set det dog ikke ud i København, hvor de to 

sportsgrene, trods at være lige store nationalt og begge være nationalsportsgrene, har meget forskellige vilkår at dyrke deres idræt. Det ses også på medlemstallene, hvor kommunen på fodboldområdet ligger på hele 94 % af den nationale befolkningsandel, mens 

gymnastikken blot kravler op på 31 %. Der mangler altså omkring 25.000 gymnaster i Københavns kommune alene. Der ndes i følge facilitetsdatabasen 125 ellevemandsbaner i KK, hvilket samlet svarer til et areal på en million kvadratmeter. Dertil kommer så en 

masse mindre baner og at de færreste områder udlagt til fodbold jo passer præcist til banemålene, hvorfor områderne er en del større. Gymnastikken til gengæld har ikke ÉN ENESTE moderne træningsfacilitet. Gymnasterne spises i stedet af med små, kolde og 

gamle skolesale, hvor deres bevægelsesglæde kan få lov at dø langsomt men sikkert. Den klassiske "gymnastiksal" hed oprindeligt et "øvelseshus" og fylder i år 150 - Ikke ligefrem tidssvarende!

Arsenalvej 6, 1436 

København K
Kultur S 875.000.000 875.000.000

4
Grøn og bæredygtig 

motorsport
601.375 2 LUG Opgradering El-køretøjer

LUG søger tilskud til at omstille den nuværende form for Karting med fossile brændstofmotorer, til en fremtidssikret grøn, bæredygtig og støjsvag motorsport baseret på elektrisk dri. Motorsporten står overfor en stor og gennemgribende omstillingsproces i de 

kommende år. Samfundsudviklingen gør det nødvendigt, at alle bidrager til en højere grad af bæredygtighed i alt, hvad vi foretager os som mennesker. Vi ser dog ikke motorsport og bæredygtighed som modsætninger. Tværtimod, som alle menneskelige aktiviteter 

interagerer motorsporten tæt med miljøet og kræver derfor fremadrettede og ansvarlige handlinger. Der er samtidigt ingen tvivl om, at motorsportens kombination af konkurrence, teknik og den lokale organisatorisk forankring giver os et fantastisk udstillingsvindue 

for den grønne teknologi og emissionsfri Karting. Konkret søger LUG tilskud til at indkøbe elektriske motorenheder til erstatning for vores nuværende fossile brændstofmotorer. Disse elmotor enheder samt klubbens karts stilles til rådighed for klubbens medlemmer. 

Med omstilling til El-Karting vil LUG og motorsporten vise at vi er samfundsbevidste, vi læser de politiske signaler, vi fanger strømningerne i samfundet omkring os og ikke mindst, vi er omstillingsparate. Som bonus, vil kørsel med støjsvage Gokarts give mulighed for 

øget køretid med tilhørende aktivitet til glæde og gavn for brugerne af Københavns Gokartbane. LUG er i forhandling med bla. Københavns Kommunes Ungdomsskole samt DASU om mednansiering af projektet. LUG vil tilsvarende bidrage med et betydeligt beløb.

Kraværksvej 10, 2300 

København S
Kultur S 601.375 926.375

5
Overdækkede padelbaner 

foran Grøndal MultiCenter
3.257.998 -

Grøndal 

MultiCenter
Nyetablering Padelbaner

Padelsporten er fortsat i eksplosiv vækst. Grøndal MultiCenter (GMC) var nogle af de første til at bygge padelbaner, men eerspørgslen for ere, nye baner er stor og stigende. På trods af to indendørs og to udendørs baner er belægningsgraden meget høj, og der 

bliver løbende eerspurgt mere kapacitet fra brugerne. Ved at anlægge tre nye, overdækkede baner på pladsen foran GMC vil en stor del af eerspørgslen bliver imødekommet. Overdækningen vælges, da det øger anvendelsen til næsten helårsbrug. Hvis der 

anlægges tre nye, overdækkede baner, kan der indgås en dialog om overdragelse af de to nuværende udendørs baner til den lokale klub ATK, der vil have mulighed for at tilbyde padel i foreningsregi til bl.a. børn og unge. Dette vil vi gerne støtte med en 

aktiveringsindsats, der også søges støtte til. Vi vil ligeledes anvende en del af den nye, forøgede kapacitet målrettet mod både organiseret brug og med særligt fokus på børne- og ungdomsaktiviteter. Som idrætsfacilitet er vi underlagt et vist indtægtskrav, hvorfor 

dele af kapaciteten vil blive brugt til privat udlejning til københavnere, der ønsker at dyrke padel i selvorganiseret form. Derved kan vi imødekomme alle former for motions- og idrætsaktivitet med padel. OBS! Ansøger er Grøndal MultiCenter, Hvidkildevej 64, 2400 

København NV. Det oplyste CPR-nummer er ikke korrekt, da det ikke er relevant for ansøgningen, der søges via CVR-nummer. Ejerfuldmagt og evt. byggetilladelse indhentes, såfremt tilskud opnås.

Hvidkildevej 64, 2400 

København NV
Kultur N 3.257.998 3.672.998

6
Indretning/opgradering af 

lokale
90.000 -

Brønshøj 

Bordtennis
Opgradering

Møbler, maling og 

indretning

Brønshøj Bordtennis har til huse i Grøndal MultiCenter, hvor vi har fået et lokale på 1. sal - ca. 600 m2 - stillet til rådighed af Københavns Kommune. Af de 600 m2 er 90 m2 indrettet so klublokale og lager samtidig med, at det bliver til undervisning. Vi vil male hele 

lokalet samt forbedre "klubdelen" bedst muligt for vore medlemmer, således at de knyttes til klubben. Vi har købt 10 nye borde til 100.000 og fået tilskud til bander, som er blevet sat i stand/udskiet og hereer stillet op. vi tænker at forbedre vort lager med nye 

reoler/hylder m.m.. 80 børn (+forældre), 130 +60 spillere og 65 seniorer (+ gæstende hold) vil få gavn af forbedringen/opgraderingen såvel til træning som under afvikling af holdturneringen, hvorvi deltager med 10 hold + et hold i Ligadivisionen samt et i 3. division.

Hvidkildevej 64, 2400 

København NV
Kultur N 90.000 100.000

7 Renovering af mini-kunstbane 382.969 3
Boldklubben 

Fremad Valby
Renovering Ny kunstgræs

Boldklubben Fremad Valby anlagde for ca 10 år siden af egne midler en minikunstgræsbane ved siden af vores klubhus, Bevægelseshuset. Det har alle dage været en stor succes, og vores egne medlemmer fra vores små ”smølfer” til vores 

fodbolds-tness kvinder, prostata-hold, parkinson-hold til 60+ hold har ha stor glæde af banen. Banen ligger stort set aldrig stille fordi den indbyder til at alle kan gå ind og spille bold, og det betyder også at mange andre end vores egne 

medlemmer går ind og spiller på banen når den er ledig. Det har selvfølgelig også med årene medført stor slitage på banen. Kunstgræsbanen er slidt ned, ligesom samlinger er revet op så der forekommer bare pletter. Af økonomiske årsager 

valgte man dengang ikke at lægge dræn og det betyder en del vand på banen eer regnvejr, og det har slidt yderligere på banen. Fremad Valby søger derfor om tilskud til en gennemgribende renovering af banen, så - Eksisterende kunstgræs 

ernes og bundmaterialer afgraves til en dybde af 30cm under terræn. Dette skal sikre at dårligt drænende materialer ernes. - Og at der sker opbygning med nyt drænmateriale og kunstgræssystem, der er 4.generation sanddressed og dermed 

er uden gummigranulat.

Julius Andersens Vej 8, 

2450 København SV
Kultur V 382.969 382.969

8
Opgradering af halfacilitet i 

Sundby Idrætspark Hal 3
30.000 4 Hafnia Floorball Opgradering Generel opgradering

Sundby Idrætspark Hal 3 trænger til en ordentlig omgang. Vi er en Floorball Klub med 5 turneringsaktive hold, hvilket betyder en hel del hjemmekampe. Vi søger her midler til at opgradere vores hal, så vi ikke længere skal undskylde for 

faciliteterne til vores modstandere. Vores udskiningsbænk/opbevaringskasser er ved at falde fra hinanden. Vi mangler plads til opbevaring af målmandstøj og overtrækstrøjer, der ikke er en belastning for indeklimaet. Vi mangler tøjknager til 

vores publikum. Hallens musikanlæg er gået i stykker. Hallens enlige håndvask er utæt og generelt klam.

Englandsvej 61, 2300 

København S
Kultur S 30.000 30.000

9 Etablering af kloak/tilbygning 211.000 -
Verner Jensen 

(Robin Hood 

Gruppe, spejdere)

Nyetablering Etablering af kloak
Etablering af kloak - som skal føres fra Kloak fra Boldklubben Olympia til vores grund Englandsvej 202 B Vi har i mange år ha et tørkloset som tømmes af et kloaktømningsrma - men det er jo ikke tidssvarende ikke nemt at få børn/unge til at benytte nu om dage. Vi 

vil udvidde vores hytte med ca 18 m2 (2 rum incl 1 til toilet - alt sammen indendørs) Selve udbygningen udføres med frivillig arbejdskra, dog minus EL og KLOAK
Englandsvej 202 B, 2300 S Kultur S 211.000 211.000

10 Skinner til sandsække 45.480 3
Kampsportsforeni

ngen Chin-gu
Opgradering Etablering af skinne

Kampsportsforeningen Chin-gu søger midler til en loskinne, hvorfra der kan hænge sandsække. Der er allerede monteret én skinne (fra tidligere) i den ene side, og nu søges der midler til en tilsvarende i den anden side. Lige nu står de tunge 

sandsække på gulvet, da der ikke er andetsteds at gøre af dem. Sækkene er meget tunge og skal ved hver træning hænges op i fastmonterede kroge i loet og tages ned igen eer brug, da lokalet også bruges af andre aktører såsom yoga, 

gymnastik, senioridræt og demenshold. Det tager tid fra træningen og fra de mange børn og unge, når de tunge sække skal op og ned ved hver træning, ligesom de er til gene for de øvrige brugere når de står og fylder på gulvet og de falder over 

dem (især de ældre). Med en skinne i loet kommer sækkende væk fra gulvet, ligesom de let kan hives ind og ud vha. torvetræk. Chin-gu er en forening i vækst med, lige nu, knap 200 medlemmer, hvoraf langt størstedelen er børn/unge under 25 

år. Foreningen holder til på Bavnehøj Idrætsanlæg, der ligger i et socialt belastet område og foreningen er således et holdested for mange af områdets lokale børn og unge. Træner Bayram formår at fastholde de unge til kampsporten og har et 

ønske om fortsat at kunne tage ere unge ind. En loskinne til sandsække vil i denne henseende betyde at der kan gives mere tid til ere unge.

Enghavevej 90, 2450 

København SV
Kultur V 45.480 45.480

11
Øget sikkerhed ved 

sejladsaktiviteter
20.000 1

Søspejdergruppen 

 Fribytterne (DDS) 
Opgradering Indkøb af radioer

sikre større sikkerhed ved afvikling af foreningens aktiviteter, sejlads for børn og unge , med forskelige fartøjer. give instruktører kontakt mellem fartøjerne og ledsagefartøj eller bro. ved træning , som pågår alle ugens dage fra april- oktobe. sikre radiokontakt 

mellem de deltagende fartøjer på dagssejladser, weekend ture og på den årlige to ugers sommertur dels til intern kommunikation , men også i forhold til at sikre sikkerhedsmæssig afvikling af aktiviteterne foreningen har ca 80 medlemmer mellem 7- 25 år her til 15-

20 frivillige ledere / instruktører. Foreningen råder over 6 mindre kølbåde, optimistjoller, kajakker og 2 ledsagefartøjer i alt ca 35 fartøjer

Amager Strandvej 45, 2300 

København S
Kultur S 20.000 22.000

12

Flere med i et aktivt 

pigefællesskab i Stavsportens 

Hus som facilitet.

76.031 -

Københavns 

Hockeyklub og 

Copenhagen 

Floorball Club

Opgradering Indkøb af møbler mv.

Københavns Hockeyklub og Copenhagen Floorball Club har et fællesklubhus, Stavsportens Hus, i Valby Idrætspark ved Gl. Valbyhal. Udfordring: ere med i et aktivt pigefællesskab i Stavsportens Hus som facilitet. Stavsportens Hus har siden indvielsen i 2013 været 

omdrejningspunktet for foreningernes folkeoplysende og sociale aktiviteter. Men vi kan konstatere at Stavsportens Hus som facilitet ikke appellere tilstrækkeligt til et aktivt fællesskab for specielt piger. Dette ønsker vi at gøre noget ved. Pigernes behov for 

fællesskab skal nemlig også varetages og imødekommes. Dette er kun blevet mere aktuelt når vi ser på den stigende ensomhed blandt unge mennesker og specielt hos piger. Vi har derfor hentet inspiration og viden hos Lokale og Anlægsfonden som har følgende 

opmærksomhedspunkter i deres inspirationskatalog. 1. Skab mere kompakte rumdimensioner, hvor større områder fx inddeles i underområder med en åben-lukkethed, der beskytter muligheden for den private sfære samtidig med, at et overblik over og udsyn til 

facilitetens øvrige aktiviteter bevares. 2. Integrer funktionerne for aktivitet og ophold side om side og tænk i, hvordan idrætsfaciliteten kan kobles med andre funktioner af mere social karakter, som støtter op om behovet for dialog og socialt samvær. 3. Skab 

erfunktionelle og ertydige rum, som lægger op til en bredere brug af rummet. Kilde: https://www.loa-fonden.dk/media/12513/videns-oginspirationskatalog_ gamexloa_nal-191120.pdf Stavsportens Hus har et stort potentiale for at danne ramme om 

fællesskaber for piger. De mange piger, som er medlemmer i de to foreninger, tilkendegiver at de i høj grad er enige i de opmærksomhedspunkter, som er skitseret fra Lokale og Anlægsfonden i forhold til at hvad en attraktiv idrætsfacilitet. På denne baggrund har de 

peget på at Stavsportens Hus som facilitet kunne appellere mere til piger, hvis der blev indkøbt møbler og indretningsmoduler som kan imødekomme pigernes forskellige behov og aktiviteter

Julius Andersens Vej 1, 

2450 København SV (Gl. 

Valbyhal)

Kultur V 76.031 76.031

13 Etablering af parkourbane 175.000 3

Hovedstadens 

almennyttige 

Boligselskab

Nyetablering Parkourbane
Afdeling Frydenspark, Hovedstadens almennyttige Boligselskab, skal renoveres (helhedsplan) 2022-2026. En sporadisk del af planen omfatter genopretning af grønne arealer og legepladser. Med henblik på at fremme bevægelse og socialt 

samvær blandt børn og unge, og fsv. også ældre, ønskes etableret en parkourbane, som allerede kan tages i brug under renoveringen, og som kan virke til glæde og gavn samt skabe fællesskab for brugerne i området.

Greisvej 24-74 m.. 2300 

København S
Kultur S 175.000 175.000

14 Opgradering af kondirum 75.875 1

Hovedstadens 

almennyttige 

Boligselskab

Opgradering Kondirum
Afdeling Mozartgård, Hovedstadens almennyttige boligselskab, ønsker at kunne tilbyde børn og unge samt ældre mulighed for at få bevægelse, styrketræning og socialt samvær, gennem en reetablering af afdelingens kondirum. Projektet er hovedsageligt rettet mod 

afdelingens beboere, idet afdelingens fælleslokaler først og fremmest stilles til rådighed for beboerne. Der kan i mindre omfang inviteres brugere udefra, men hovedvægten af brugerne skal være fra afdelingen. Såfremt afdelingen kan få aktiveringsstøtte til 

projektet, herunder måske en tilkobling til andre lignende aktiviteter i området, ønsker man gerne dette.

Mozartsvej 23, kldr. 2450 

København SV
Kultur V 75.875 75.875

Bilag 2. Alle indkomne ansøgninger



PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

15 Nyt Vintertelt 71.400 4

FDF - 

Københavns 

Søkreds

Nyetablering Overdækning af skib

Projektet ”Nyt Vintertelt”: Vi har måttet dele projektet op i 2 faser, da ingen vil give tilbud på den samlede løsning. Fase 1. Nyt alu-teltstativ - 2021 AF Marinservice har leveret alu-stativ november 2021. Face 2. Ny PVC teltdug - 2022 Vi har valgt 

tilbuddet fra Marine-Shoppen. Opgaven er planlagt til at blive udført i 2022 så det er klart til vinter 2022/2023. Hvad søger vi penge til? Med denne ansøgning søger vi midler til fase 2 af vores projekt ”Nyt vintertelt” som er en teltdug på ca. 200 

m2, som skal bruges til at passe på vores gamle skib uden for vores sejlsæson som er 6 måneder om året. De 6 måneder om året vil teltet danne rammen om vores arbejde om vinteren. Da det at være medlem hos os, ikke kun er sejlads, men 

også vedligehold og forståelse for hvordan skibet virker, og det gennemgår vi om vinteren. Vi har ikke noget værksted på land, så alle vores aktiviteter foregår på skibet, også om vinteren, så for at holde på vores medlemmer og bevare det 

sociale netværk omkring skibet, bliver vi nødt til at have et godt vintertelt, som vi kan holde disse aktiviteter under. Vi har i 2020 fået ny rig med støtte fra A.P. Møllers Fond og Skibsbevaringsfonden, og da bl.a. de vanter og stag, der holder 

masterne, er udformet anderledes end tidligere, passer vores gamle vintertelt ikke mere – som i øvrigt er godt udtjent og skal repareres oe. Derfor søger vi midler til et nyt. Hvis vi ikke har telt på om vinteren, slider vintervejret meget hårdt på 

skibet – hvilket bl. a. går ud over mange af de forbedringer, vi har fået lavet med støtte fra forskellige fonde de sidste mange år. Ligeledes muliggør et telt, at vores frivillige medlemmer også om vinteren kan lægge tusindvis af timer i projektet 

omkring Skibladner II. Hvis forholdene er gode for vores frivillige, så kommer der også ere, og især den unge generation er lettere at holde på, når de ikke skal stå ude i vinterkulden, men kan være med i arbejdet under teltet.

Asiatisk Plads 2B, 1402 

København K
Kultur S 71.400 197.900

16 Renovering af badmintonhal 3.000.000 2
Badmintonklubbe

n af 1937
Renovering Renovering af hal

Vores badmintonhal fra 1977 er eerhånden helt nedslidt. Taget i rundbuehallen (en af Københavns eneste trærundbuehaller) kan potentielt slå større læk på et hvert tidspunkt. Der har løbende været mindre læk i taget, som har medført mindre vandskader i hallen. 

Disse læk er alle blevet repareret løbende. Det originale trægulv i hallen er aøvlet helt i bund, og kan derfor ikke aøvles yderligere. Der er pt. behov for genopretning af gulvet, bl.a. pga. tidligere vandskader. BC37 har tidligere ansøgt om- og har fået bevilliget 

midler fra klubhuspuljen til projektering af en udbygning og modernisering af badmintonhallen. I den forbindelse blev der udarbejdet en rapport (vedlagt), som konkluderede, at hallen i sin nuværende form er udtjent. Derfor søger vi om midler til i første omgang at 

renovere hallen, dvs. tag og gulv. Idet det foreliggende tilbud på renovering af hallen er udarbejdet før Corona, må der påregnes højere udgier, hvorfor der ansøges om 3 mio. kr. Rundbuehallen er desuden ikke isoleret eer nutidige standarder. Det betyder, at BC37 

aktuelt anvender væsentligt mere varme end det er klimamæssigt hensigtsmæssigt. En del af opvarmningen sker via ernvarme, mens der i enkelte af klubbens lokaler kun er gamle el-radiatorer. En renovering af hallen vil derfor også være klimamæssig 

forbedrende. Tidsplanen for projektet er pt. ukendt. Vi har afsat en periode på 1½ måned i sommerferien i ansøgningen, hvilket beror på et skøn/gæt.

Standlodsvej 69, 2300 

København S
Kultur S 3.000.000 3.200.000

17

Optimering af sikkerhed i 

hallerne for 

brugere/idrætsudøvere i alle 

aldersklasse.

126.295 4
Kultur Ø m/ 

diverse foreninger
Opgradering Skumskjold

Kultur Ø vil gerne i samarbejde med foreningerne i Østerbrohuset (Playonkids, Børne Basket Fonden, BK Skjold, Øbromotion, Geon Gymnasium og badmintonklubberne) ansøge om montering af skumskjold på betonsøjler i hal1 og hal2 i 

Østerbrohuset. Begrundelsen for vores ansøgning er, at søjlerne som de er i dag, står helt ubeskyttet med skarpe kanter og udgør risiko for at idrætsdeltagerne kan komme alvorligt til skade. Det har længe været et ønske fra de faste foreninger 

at få afdækket søjlerne med polstring. Begge haller bliver brugt ittigt af både skoler, foreningerne og faste brugere i alle aldersklasser, fordelt over hele dagen. Det er vigtigt for os at kunne tilbyde trygge og sikre rammer for brugerne og 

imødekomme deres bekymringer ved at handle på dem. Det indhentede tilbud er blevet drøet og fundet egnet af de respektive foreninger

Århusgade 103, 2100 

København Ø
Kultur Ø 126.295 161.295

18
Opgradering af redskaber på 

Rødkilde skole
46.718 3 Krumspring Opgradering Redskaber Opgradering af redskaber. Vi og skolen ønsker mere tidssvarende redskaber.

Godthåbsvej 274, 2720 

Vanløse
Kultur V 46.718 46.718

19 Istandsættelse skumredskab 3.125 3 Krumspring Renovering Reparation af redskab Der er taget fotos af skum og GymnaShop vurderer, at det kan fixes. Tilbud modtaget.
Godthåbsvej 274, 2720 

Vanløse
Kultur V 3.125 3.125

20
Reparation og udskiftning af 

gymnnastikredskaber
3.614 3 Krumspring Renovering Softmåtte og airtrack Softmåtten er defekt, men kan anvendes hvis den istandsættes. Tilbud fra PE Redskaber er modtaget. Airtrack vognen bør udskiftes, da den er nedslidt

Vanløse Allé 44, 2720 

Vanløse
Kultur V 3.614 3.614

21 Vi gør det en tand bedre 39.278 3 Krumspring Opgradering Indkøb af redskaber
Krumspring har nu været på skolen i et par år. Det har været en succes. Samarbejdet med skole og KKFO er gået over al forventning. En del af børnene er nu så dygtige, at der er behov for redskaber, der er bedre og motiverer til at gøre lidt 

sværere ting. Det skal selvfølgelig stadig være sikkerhedsmæssigt forsvarligt

Karlslundevej 23, 2700 

Brønshøj
Kultur N 39.278 39.278

22
Øgede motoriske 

færdigheder i undervisningen
16.606 2 Krumspring Opgradering Undervisning af lærere

På Kirkebjerg har Krumspring haft hold i en del år. Der er stadig ventelister på holdene, og vi har et godt samarbejde med skole og de nærliggende institutioner. Projektet går ud på at få mere motorik ind i undervisningen - både på skolen og hos Krumspring. Bedre 

motoriske færdigheder giver øgede kognitive færdigheder. Kort sagt bedre motorik kan give bedre sprogkarakterer. Hvis dette projekt bliver en succes i år, vil Krumspring tale med ere skoler om samme ide. Bedre karakterer kan give bedre muligheder senere.
Vanløsehøj 4, 2720 Vanløse Kultur V 20.106 20.106

23 Musikanlæg til Tingbjerghallen 8.492 3 Krumspring Opgradering Indkøb af musikanlæg Tingbjerghallen er dejligt stor. Krumsprings hold er efterhånden godt fyldt op, så vi har måttet sætte flere instruktørressourcer på, men det betyder, at de små musikanlæg som tidligere har været gode nok, ikke rækker længere Skolesiden 2, 2700 Brønshøj Kultur N 8.492 8.492

24 Nettag over boldbur 31.250 4

Hovedstadens 

almennyttige 

Boligselskab

Opgradering Etablering af nettag
Afdeling Gullandsgården, Hovedstadens almennyttige Boligselskab, rummer en stor og attraktiv gård med nye legepladser og rekreative udemiljøer. Gullandsgårdens boldbane (boldbur) anvendes af beboere, institutioner og skoler, og det er 

ønsket at boldbanen med et nettag kan fungerer bedre end i dag, og til mindre gene for gårdens øvrige brugere.

Gullandsgade 2-27 m. 

2300 København S
Kultur S 31.250 31.250

25
Lysanlæg på minikunstbane 

på Svanemølleanlægget
275.000 2

Boldklubben af 

1893 (B93)
Opgradering Etablering af lysmaster

Vi har været så heldige at få opgraderet vores minikunstbane med nyt kunstgræs. Det giver nu muligheder for at kunne benytte banen hele året, såfremt vi får muligheden for at sætte lysmaster op. Vi har det seneste år oplevet en meget stor tilgang af nye 

medlemmer i børneafdelingen og er blevet begunstiget med en helt ny kunstbane og nyt underlagt på på både den gamle kunstbane og på minikunstbanen. Underlaget på den lille kunst gør vi vil være i stand til at gennemføre træning på banen fra efteråret til 

foråret for de små og lidt ældre børn, dette naturligvis under forudsætning af at der kommer lys på. Vi håber at med lys på minikunstbanen at kunne åbne for endnu ere nye små medlemmer i klubben og dermed udnytte anlægget maksimalt.

Ved Sporsløjfen 10, 2100 

København Ø, 

Svanemølleanlægget

Kultur Ø 275.000 275.000

26

Etablering af central 

basketball kurve i Prismen på 

Amagerbro

160.000 4

Hovestadens 

Basketball 

Fællesskab

Opgradering
etablering af 2 x motoriske 

central basket kurve

Vi ønsker at søge til etablering af 2 x motoriske central basket kurve, som hejses ned fra loet i hallen i Prismen på Amagerbro. Prismen er efterhånden gået hen og blevet hjemmebane for vores underafdeling Amager Gators, og vi aktiverer hver 

uge mellem 80-100 børn i diverse basketball aktiviteter. Som noget nyt for vores forening er vi i denne sæson begyndt at optage seniormedlemmer i vores forening. Blandt andet har vi i Amager Gators afdelingen startet et unisex-hold, som er 

åbent for store som små, uanset niveau og tidligere basket-erfaring. Vi har også i samarbejde med kommunen opstartet et 60+ plus hold, som prøver at hive de tidlige og kommende pensionister op af sofaen og ned i hallen. Holdet træner hver 

tirsdag. Prismen er fed som den er, men den ville blive 100 gange federe, hvis der blev tegnet en korrekt størrelse basketbane midt på gulvet, og der blev installeret to center kurve. Det ville ikke både gøre træningsmulighederne federe for vores 

U13, U15 (snart U16), senior og senior+ hold, men ville også skabe mulighed for at man kan spille regulære hjemmebanekampe i Prismen, som ville øge forankringen af sporten på Amagerbro markant. Samtidig ville centerkurvene være et asset 

for de skoler og fritidsordninger, der gør brug af Prismen; samt for de private, der har mulighed for at booke tider derude. Med andre ord, etablering af centerbane med opsætningen af to centerkurve i Prismen, vil være til gavn for et bredt udsnit 

af befolkningen på Amagerbro, og vil være gavnligt for både nuværende og kommende brugere af Prismen.

Holmbladsgade 71, 2300 

København S
Kultur S 160.000 160.000

27 Nettag og lys i boldbur 125.000 1

Hovedstadens 

almennyttige 

Boligselskab

Opgradering

etableret nettag over 

boldburet og opsætning af 

lys.

Afdeling Lundtoftegården, Hovedstadens almennyttige Boligselskab, indgår i gårdlauget Hyltebro i karreerne der ligger i området Nørrebrogade, Hyltebro, Lundtoegade og Esrumgade. Det fælles gårdmiljø bruges af de mange beboere i karreerne, samt af gæster 

udefra. Gården har tidligere "huset" LGT - et lokalt ungeinitiativ med omdrejningspunkt i gadefodbold. Gårdens boldbur anvendes af børn og unge, men for at fremme antallet af timer i døgnet det kan bruges, for at fremme trygheden og ikke mindst undgå gener for 

andre brugere af gårdmiljøet, ønsket etableret nettag over boldburet og opsætning af lys.

Lundtoegade 106, 2200 

København N
Kultur N 125.000 125.000

28
Udendørs fitnessanlæg på 

EnergiCenter Voldparken
748.100 3

EnergiCenter 

Voldparken 

(Aktivitetsforenin

gen)

Nyetablering Etablering af fitnessanlæg

Med denne ansøgning ønsker vi at etablere 1 stk. udendørs tnessanlæg af mærket Omnigym, der kan skabe aktivitet og sociale fællesskaber på en del af ECV´s udearealer, på et område som grænser op til Volden mellem Husum og Tingbjerg. Et 

udendørs tnessanlæg giver os mulighed for at skabe rum for udendørs træning og aktivitet for områdets beboere, for de mange foreningsaktiviteter på ECV (nuværende ca. 70 foreninger, Idrætssamvirket samt for Idrætsprojektet (med over 150 

udsatte børn og unge fra den Nordvestlige del af København) som netop er flyttet ind på ECV. I et samarbejde med boligforeningerne, Kultur- og Fritidsforvaltningen, de lokale idrætsforeninger og andre samarbejdspartnere er det ønsket på sigt i 

alt at etablere 4 – 5 udendørs tnessanlæg af samme mærke i området omkring Tingbjerg, Husum Vold og Utterslev Mose. Det forventes således at denne ansøgning bliver fulgt af yderligere 1 – 2 ansøgninger til puljen fra samarbejdspartnerne. 

Fitnessudstyret, som produceres af nske Omnigym, har funktionalitet som indendørs gym med vægte, der nemt kan justeres fra 0-90 kg, og derfor kan benyttes af alle aldersgrupper og træningsniveauer. Fitnessanlægget består af 9 

fltnessmaskiner, og området med disse faciliteter vil henvende sig til alle unge og voksne som generel og enkel træning af alle muskelgrupper. Med afsæt i erfaringer om daglig brug og aktivering fra Omnigyms nordiske markeder, er en 

tnessplads i gennemsnit i stand til at aktivere 2.500-3.500 mennesker. Det er således som anført ønsket på sigt at etablere 4-5 pladser i området omkring Tingbjerg og Husum Vold for at skabe fuldt aktive områder med tilbud om udendørs og fri 

fltness til alle. I forbindelse med etableringen af det udendørs fltnessanlæg på ECV´s matrikel udarbejder vi en brugeranalyse samt opsamler data fra de digitale sensorer på den enkelte maskiner. Således får vi løbende værdifulde erfaringer 

omkring træningsprofler og -frekvens, tilfredshed og belægning af anlægget.

Kobbelvænget 65, 2700 

Brønshøj
Kultur N 748.100 748.100

29
Nye redskaber til indoor og 

outdoor fitness
243.000 3 Fremad Valby Renovering indkøb af nye redskaber

Fremad Valbys klubhus, Bevægelseshuset, indeholder et fitnessområde, der er et integreret (genop)træningstilbud for vores medlemmer, herunder også vores 60+ medlemmer. Fremad Valbys klubhus, Bevægelseshuset, indeholder et 

fitnessområde, der er et integreret træningstilbud for vores medlemmer, herunder også vores 60+ medlemmer. Redskaberne i fitnessområdet er de samme som blev opstillet da Bevægelseshuset blev indviet i 2001. De er efter mange års flittigt 

brug nu udtjente. Et par af redskaberne har vi således måtte ”lukke” af sikkerhedsmæssige årsager. For fortsat at kunne have et funktionsdygtigt fitnessområde er det derfor nødvendigt med en udskiftning af de fleste redskaber (vi beholder et 

par bænke), hvilket vil være en stor byrde for klubben selv at skulle finansiere. Ved indkøb af nye redskaber vil der blive lagt vægt på, at der er tale om mobile redskaber, der er lette at ytte rundt med, da vi som noget nyt vil introducere outdoor-

træning. Dette tilbud retter sig primært til forældre til vores børnemedlemmer, som derved får tilbud om og mulighed for at være aktive/træne samtidig med at deres egne børn dyrker idræt sammen med deres kammerater. Der henvises til 

vedlagte tilbud på redskaber, planoversigt for fltnesslokale samt foto af vores outdoor-område samt af vores nuværende redskaber.

Julius Andersens Vej 8, 

2450 København SV
Kultur V 243.000 243.000

30
Boldspil i 

Baldersgadekvarteret
702.371 4 Nørrebro United Opgradering

Opgradering af bane samt 

evt. belysning

Området mellem Superkilen og Jagtvej og Nørrebrogade og Tagensvej har ingen fodboldfaciliteter, der kan udbydes fodboldtræning på. Uden at have præcise tal, drejer det sig om måske 15.000 mennesker med en gennemsnitsalder på 30 år. 

Området har for tiden kun adgang til fodbold på den lille blå bane i BaNannaparken, og der er ingen foreningsfodboldtilbud, som ikke er i Nørrebrohallen. Nørrebro United har i en årrække arbejdet sammen med den boligsociale helhedsplan 

Vores Kvarter i Mimerskvarteret, som har eerspurgt foreningsfodbold tæt på, fordi mange af deres børn med udsatte baggrunde har ha for svag mobilitet til selv at nde op i Mimersparken eller Nørrebroparken. Vi har derfor lavet forskellige 

forløb og forsøg, men det er afgørende, at det er muligt at gå til fodbold i kvarteret. Banen i Baldersgade er derfor helt oplagt. Banen har i mange år været helt nedslidt og ha brug for en opgradering. Det er den mest oplagte facilitet i området, 

og den bruges kun sjældent til fodbold og basket i dag – de samme aktiviteter, vi gerne vil skabe gode vilkår for. Basketfunktionen vil vi placere i enden tættest på legepladsen, og i forlængelse af den vil vi placere fodboldbanen, så der – modsat 

nu – vil være mulighed for at spille fodbold og basket på samme tid. Dette giver mulighed for at lave god asfalt til basketbanen og en slidstærk, bæredygtig, state of the art kunstgræs, som både kan bruges med gummisko og fodboldstøvler. 

Nørrebro United vil gerne kunne tilbyde et kontinuerligt, forenings-fodboldtilbud for kvarterets 5-10 årige og udvikle alternative fodbold-formater til for 10-15 årige. Der søges som udgangspunkt ikke om belysning, selvom der er gode muligheder 

for at belyse banen fra én side og på den måde ikke genere naboer. Vi har fået en pris på 85.000 kr

Baldersgade 52, 2200 

København N
Kultur N 702.371 702.371



PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

31 Opgradering af boldbane 1.500.000 2

St. 

Vigerslevgaard 

Andelsforening

Opgradering Opgradering v. multibane
Vi vil gerne opgradere vores boldbane i St. Vigerslevgaard Andelsforening. Vi har allerede en eksisterende boldbanen i asfalt og med basketnet. Det vil da være fedt hvis området kan blive et multifunktionelt idrætsområde og kan benyttes til både, basket, andre 

boldspil, gymnastik, petanque, eller i hvert fald noget som er multifunktionelt og kan dække over mange muligheder for at skabe idrætsliv for foreningens børn og familier samt i samarbejdsbrug med den lokale fritidsklub og fritidshjem, samt børnehave og 

vuggestue som benytter foreningens områder allerede. Vi har kigget på mutilbaner via Unisport, hvor vi er inspireret til at anlægge sådan en multibane.
Gårdstedet 39, 2500 Valby Kultur V 1.500.000 1.628.000

32
Istandsættelse og 

opgradering af yogasal
243.118 2 The Yoga Space Opgradering

akustiklofter, 

opbevaringsrum og udstyr

Istandsættelse af yogasal med akustikloer, opbevaringsrum og fornyelse af yogaudstyr. Vi ønsker med ansøgningen af forbedre, opgradere vores yogasal med akustiklofter, så rum-oplevelsen forbedres, nødvendigt p.g.a bygningens betonkonstruktion. Ligeledes vil 

vi gerne opgradere rummet med ere opbevaringsmuligheder og dermed skabe bedre plads til opbevaring af yogaudstyr så ere kan deltage. Sidste år fik vi renoveret yogasalens gulv af udlejer, da det var revnet – og flere tilpassede møbler måtte blive fjernet for at 

det kunne lade sig gøre. Vi har derfor brug for fornyelse af disse, der var udtjente: Skranke, samtalebænk og indbygget hel vægreol til opbevaring af yogaudstyr. Derudover ønskes en indbygget skabsvæg for mere opbevaringsplads. Da vores indgangsdør er sat skævt 

i, kan vi ikke kan have en tynd dørmåtte liggende. Dette gør at vi skal gøre rent oe for at sikre at skidt ikke kommer ind i yogasalen, da der ikke er et forrum. Udlejer mener ikke, det er dennes ansvar men har givet lov til at vi selv står for, at dør bliver hævet . 

Foreningens yogaudstyr er ved at være godt slidt og vi søger derfor også midler til fornyelse af dette og derudover yogastole til at kunne imødekomme ere besværede på hold og foredrag.

Njalsgade 19 C, st, 2300 

Kbh S
Kultur S 243.118 243.118

33 Vandsport for alle 60.000 4
Copenhagen 

Cable Club
Opgradering Udendørs sauna

Foreningen Copenhagen Cable Club (CCC), søger 60.000 til en udendørs sauna til at varme de Københavnske wakeboardere, forlænge vores trænings sæson og skabe ere foreningsaktiviter i vinterhalvåret. CCC er den frivillige forening tilknyttet 

kabelparken Copenhagen Cable Park. Vi arrangere træninger, juniorcamps, arrangementer, og konkurrencer, mm. igennem hele sæsonen, og vi arrangere også (meget kolde pt.) vintertræninger når kabelbanen er lukket ned. Vi ønsker at 

anlægge en sauna, så vi kan forlænge sæsonen for vores børn og unge, fastholde vores øvrige medlemmer over vinteren og åbne op for vinterbadning som foreningsaktivitet. Netop vinterbadning har været et stort ønske fra vores medlemmer, 

og for nærområdet. Med øget fokus på mentalt - og fysisk sundhed er vinterbadningens popularitet næppe en døgnflue. Samtlige vinterbadeforeninger i København med en Sauna oplever store ventelister. Især "det kolde gys og Bryggens 

Vinterbadeklub. Denne vil ligge midt imellem, og kunne aflaste de lange ventelister. Desuden har vi succes med at åbne vandet op (gennem både SUP og Wakeboard) for børn, unge og især piger. Fælles for de tre er dog at de generelt 

foretrækker de varmere måneder, hvorfor deres sæson er relativt kort. En sauna som supplement til vandsport vil forlænge sæsonen for de mere temperatur følsomme deltagere. De seneste 2 år er foreningen vokset eksponentielt på børne- og 

pige siden, men vi har stadig et uudnyttet potentiale sammenlignet med f.eks. Aarhus Watersport Complex med 1.200 medlemmer. Ligesom Aarhus ønsker vi derfor en sauna for at kunne fortsætte vores positive vækst. Saunaen indkøbes af et 

professionelt sauna producent. For at holde sauna͛en vedligeholdelsesfri og bæredygtig, ønsker vi en løsning med El-ovn. Copenhagen Cable Clubs frivillige vil stå for at vedligeholde sauna, samt dække alle fremtidige drift omkostninger. Vi ønsker 

at bestille den snarest, og bruge sommerhalvåret på at integrere den i resten af miljøet.

Kraværksvej 24, 2300 

København S
Kultur S 60.000 79.200

34
Ny brydemåtte til vores 

mange ungdomsaktiviteter
25.000 4 CIK Brydeklub Opgradering Opgradering af brydemåtte

CIK Brydeklub har de sidste par år har et særligt fokus på - børn- og ungearbejdet, hvilket ikke kun har udmøntet sig i mere end 100 skolebrydningsforløb men også i diverse aktiviteter for målgruppen i CIK´s lokale- blandt andet et før- trænings 

klubtilbud. CIK Brydeklub har en historisk og central plads på Christianshavn, hvor særligt børn og unge fra naboen Christiania har ha glæde af vores åbenhed og rummelighed fordi vi har en social brydefilosofi, hvor vi vægter sammenhold og 

opbyggende fællesskaber frem for resultater til diverse turneringer. Derfor er døren åben, også for børn og unge, der ikke nødvendigvis vil veksle deres deltagelse til et medlemskab endsige deltage i turneringer. Den megen aktivitet har 

imidlertid sat sine spor på brydemåtten, som efter hånden er slidt og hullet, hvilket også skyldes at vi deler lokale med Renegade BJJ klub, som vi samarbejder tæt med. Uden en funktionel brydemåtte ingen brydeklub, som i år kan fejre 100 års 

fødselsdag. Derfor vi vi meget gerne have opgraderet vores brydemåtte, så vi kan fortsætte vores sociale og forebyggende arbejde til glæde for alle børn på Christianshavn samt de mange skoler, der haft glæde af vores skoleforløb, der som oe 

foregår i CIK´s lokaler.

Bådsmandstræde 20, 1407 

København K
Kultur S 25.000 25.000

35
Renovering af 1. sal på den 

gamle havremarkskole
678.735 3 Nørrebro United Renovering

Renovering af 

gymnastiksal med bander

På 1. sal i Nørrebro United klubhus findes en gammel gymnastiksal. Bagerst i denne gymnastiksal er der et opbevaringsområde. Både opbevaringsområdet og gymnastiksalen fremstår som et undervisningsrum fra 1980'erne. Der er kort sagt brug 

for en kærlig hånd hvis vi skal kunne tilbyde en tidssvarende idrætsaktivitet der inspirerer til mere fysisk aktivitet og bevægelse. Med dette projekt ønsker vi at renovere gymnastiksalen med nye bander der indbyder til boldspil. Nye mål vil blive 

installeret og der vil blive indbygget mål i banderne til fodboldaktiviteter for de 4-7-årige. I det gamle opbevaringsrum vil der ske en total renovering af rummet. Denne renovering vil udvide funktionen af rummet så den både kan anvendes til 

opbevaring og aktiviteter. Aktiviteterne i rummet vil være funktionel træning, udstræk og styrketræning. For at kunne opnå denne funktion vil det blive bygget et loft som vil fungere som opbevaring. Selve salen har højt til loet og derfor vil vi 

udnytte denne plads til opbevaring. Under loet vil der blive anlagt et nyt blødt gulv og bygget diverse opbevaringsområder. Hele rummet vil blive afskærmet af skydedøre så det kan aflukkes fra den øvrige hal. Nørrebro United har allerede en 

række redskaber, som f.eks. bordtennisborde og diverse træningsredskaber og disse vil indgå som en del af det nye funktionelle område.

Julius Bloms Gade 41, 2200 

København N
Kultur N 678.735 678.735

36 Lundtoftegade bruger bolden 531.900 4
AKB 

Lundtoftegade
Opgradering

nyt kunstgræs på banen 

samt en opgradering af 

målnet samt en maskine 

til at pleje banen

I AKB Lundtoftegade findes en stor boldbane. Banen har i 15 år været tilholdssted for mange af lokalområdets unge og deres vej ind i fællesskaber. Også fodboldglade menneskers fra resten af Nørrebro kommer og benytter banen, der ligger 

trygt mellem blokkene og er en overset perle hvis man som voksen gerne vil spille 5 mod 5. For 3 år siden indledte vi et samarbejde med Nørrebro United, der indvilligede i at facilitere organiseret foreningsidræt på banen. Dette har resulteret i 4 

faste træninger om ugen, og senest to åbne træninger. Samarbejdet vokser og vokser. Vores egne børn har fortrinsret til holdene og samtidig får børn fra resten af Nørrebro hjemmebane hos os, inden de senere flytter på hold i Nørrebro eller 

Mimersparken. Det skaber den blandede by. 15 års slitage har imidlertid betydet at banen nu fremstår som fuldstændig nedslidt. Boligforenings beboere er ikke byens mest bemidlede og vi i bestyrelsen forsøger at passe på huslejen, samtidig 

med vi gerne fortsat vil tilbyde gode fællesarealer til vores egne beboere og til resten af Nørrebro. Får vi ikke denne opgradering vil banen ikke kunne fungere som facilitet for Nørrebro United i fremtiden. Derfor er det et brændende ønske at få 

nyt kunstgræs på banen samt en opgradering af målnet samt en maskine til at pleje banen?? Desforuden ønsker vi et mindre beløb til at aktivere de af vores beboere der har sværest ved at blive en del af det forpligtigende foreningsliv. OBS: Vi 

har tidligere sendt en ansøgning uden budget og tidsplan. Den skal der ses bort fra da det hele kommer samlet her.

Lundtoftegade 49, 2200 

København N
Kultur N 551.906 551.906

37 Pickleball Arena 901.250 2
Pickleball 

Copenhagen
Nyetablering

etablere et udendørs sted 

for Pickleball-spillere

Pickleball Arena (Og multi-bane) Pickleball skyder i vejret alle steder, og det er ikke så sært at det vokser i hastig fart. Det er nemlig en sport for ALLE! Og ikke nok med at det er for alle, så er det også nemt at lære. Sporten er over 50 år gammel og stammer fra USA. 

Det er lige nu den hurtigste voksende sport i verden! Pickleball er en blanding mellem badminton, tennis og bordtennis, og det spilles på en bane på størrelse med en badminton bane, nettet i tennis-højde. Der spilles med en paddle og en plastik-bold. Pickleball kom 

til Danmark for ca. 5 år siden, og det var i Valby det startede, og siden er det vokset til hele danmark hvor vi har startet over 50 så klubber op med flere hundrede spilleder. Det er spillere i alle aldre fra 10-80 år. Pickleball Arena Vi ønsker at etablere et udendørs sted 

for Pickleball-spillere, hvor man kan komme og spille hele året rundt. Et sted hvor man kan inspirere til mere motion og have det sjovt. Vi ser at alle de steder vi stiller op med net og begynder at spille, der tiltrækkes folk og bliver hurtigt interesseret i spillet. Men vi 

har brug for et fast sted med rigtige baner for at udvikle sporten. Arenaen vil bestå a 4 pickleballbaner. Derfor har vi ligeledes brug for et areal til at placere banerne. Et oplagt sted vil være i Valby Parken, der man også kan ligge lidt i læ for vind. Eller det kunne være i 

Vanløse ved hockey-rulle-banen ( bag ved stadion), der ligger et stort område ubrugt hen. Eller vi er åbne for helt andre lokationer :) Det gode ved Pickleball-banerne er at man ligeledes kan bruge dem til andre former for sport når der ikke spilles Pickleball. Dermed 

er det en form for en multibanen som kan udnyttes af endnu ere menensker

Hammelstrupvej 100, 2450 

København SV
Kultur V 901.250 911.250

38 Udendørs fitnessmaskiner 588.100 3
Sparta Atletik og 

Løb
Nyetablering

Etablering af 9 udendørs 

fitnessmaskiner på 

Østerbro Stadion

Etablering af 9 fitness maskiner på Østerbro Stadion ville være til stor gavn for de mange klubber der høre hjemme på Østerbro Stadion. Pladsbegrænsninger i de allerede eksisterende vægtlokaler rundt omkring i klubberne, gør det nødvendigt 

for mange medlemmer at blive medlem af lokale fitness-centre. Alle klubber der bruger Østerbro Stadion ville kunne få glæde af disse fitnessmaskiner som et supplement til deres træning. Sparta har over det sidste år indledt et samarbejde med 

Center for Kræft, hvor vi har etableret et træningshold for patienter der skal udsluses fra deres fitness center, og det har vi kunne håndtere i Sparta. Med et øget pres på dette hold har vi nu også etableret et TrackFit hold for at få dem helt ind i 

klubben. F.eks. ville disse tnessmaskiner være perfekt i deres træning. Derudover har vi omkring 1500 medlemmer, hvoraf 1000 af dem er ugentlige aktive, af dem er 400 børn og unge. Det er også værd at bemærke at alle de andre klubber der 

bruger Østerbro Stadion kan have glæde af disse maskiner. Så alt i alt ville antallet af bruger muligvis langt overstige 800 som er nævnt som mulige brugere. Set i lyste af de seneste to år, så ville det også være værdifuldt for nogen at kunne 

træne udendørs, og ikke skulle ind i et tnesslokale.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 588.100 588.100

39
Ny dansesal/træningslokale 

målrettet piger
440.000 4 Hafnia-Hallen Nyetablering

opføre en sådan trænings-

/dansesal

Hafnia-Hallen barsler med en udvidelse af træningscentret ”Hafnia-Gym” i løbet af foråret. Hafnia-Gym har kapacitetsproblemer, og derfor vil der blive igangsat en udbygning, hvor der etableres ere træningskvadratmeter via udbygning af en ny 

1. sal. I forbindelse med planerne om udvidelsen har vi fået ere forespørgsler på mulighederne for at etablere en dansesal/holdtræningssal målrettet særligt kvindelige gæster. Disse forespørgsler er kommet dels fra den boligsociale helhedsplan 

”Mit Kvarter” – Folehaven/Sjælør Boulevard, fra Kirsebærhaven Skole, BUK - Bosnisk Venskabsforening og Fremad Valby. Derudover har vi ere andre forespørgsler fra især gymnasier og pensionister i forhold til at få forbedret 

holdtræningsmulighederne i Hafnia-Hallen – noget som vi mangler i vores nuværende indretning. Denne ansøgning til at skabe en helt ny aktivitetsade, vil tilgodese nye målgrupper i Hafnia-Hallen. I det igangværende udvidelsesprojekt vil der 

være mulighed for at anvende en del af udvidelseskvadratmetrene til at opføre en sådan trænings-/dansesal – men det vil fordyre projektet mærkbart, og det har hallen umiddelbart ikke økonomi til at løe på egen hånd. Vi ønsker at tænke 

denne nye etableringsmulighed ind i det samlede projekt, hvis det er muligt. Med støtte fra ”Puljen til nye idrætsskabende aktiviteter”, vil vi forventeligt kunne en forhøje træningskapaciteten med ca. 12-15.000 årlige brugere (300-400 gæster 

om ugen). Den aldersmæssige fordeling forventes af være 50 % brugere under 18 år og 50 % brugere over 18 år. Det forventes, at hovedvægten af brugerne vil være piger/kvinder fra lokalområdet Valby/Sydhavnen.

Julius Andersen Vej 6, 2450 

Kbh SV
Kultur V 440.000 590.000

40

Udendørsfaciliteter til 

Copenhagen Cricket Club & 

lokalsamfundet

615.998 2
Copenhagen 

Cricket Club
Nyetablering -Et multifunktionelt halvtag

På trods af at Copenhagen Cricket Club(CCC) er en integreret del af lokalområdet, har klubben ingen indendørs faciliteter (klubhus/ lokale) endnu, og når der spilles kamp bruger vi klapsammen pavillontelte til at give beskyttelse for spillere og tilskuer. Det er 

utilfredsstillende især da en kamp foregår over flere timer, op til 7 timer. Udover dette skal teltet være sat op inden regnen når at komme hvilket ofte er uforudsigeligt. Tiltag vi ansøger om: -Et udendørs Crossfit-anlæg med hævestænger, msom skal anlægges med 

mulighed for siddepladser. Pt. har vi fået 65 betonblokke gratis fra ruten i Tingbjerg som kan genanvendes og bruges til at skabe et mødested for både klubbens spillere og lokale unger/beboere. -Et multifunktionelt halvtag der vil give læ og ly mens der spilles og 

også til lokale sociale komsammen på andre tidspunkter. Halvtaget skal være åben og inviterende med plads til borde og bænke, hvor man kan slappe eer en træningssession, Crossfit eller et spil Skak. -Endvidere ansøger vi om en udendørs Crossfit 

Styrketræningsanlæg, Bordtennisbord med tilbehør, Skak borde med stole, 2 Solsejl Kvadrat Stål til overdækning og Pro banemarkering (da vi selv maler linier på banen er det nemmere at bruge en pro banemarkering til at spare tid og få perfekt resultat være gang) 

og et halvtag. De faciliteter til sammen vil skabe identitet for området – give klubben væsentlig bedre vilkår og tiltrække flere til området (Specielt målrettet unger og ensomme ældre). Klubben vil få en god image til omverden, og vil kunne bidrage endnu bedre til 

det lokale miljø og give bedre muligheder til både ressource svage og stærke børn og unge, som kan lære af hinanden

Ruten 2, 2700 Brønshøj Kultur N 615.998 615.998

41
Gennem leg til Livets Alvor- 

grønne baner i Ågården
375.500 - FSB Ågården Opgradering

kunstgræs ,og eventuelt 

bedre lyssætning

Bestyrelsen i Ågården har i over to år været i dialog med Nørrebro United omkring opgraderingen af Ågårdens boldbur. Projektet har tidligere været forsøgt gennemført gennem anlægsfonde, men desværre uden succes. Det tidligere projekt er godkendt af beboerne 

på fsbs Ågårdens afdelingsmøde. På Indre Nørrebro er der et stort behov for arealer hvor børn kan bevæge sig, det giver pres på fodboldbanerne. Eer Nørrebro United sammen med FSB Blågårdens bestyrelse indgik en aale om at anlægge kunstgræs på boldburet i 

Stengade, har faciliteten opnået en helt anden popularitet og anvendelsesgraden er steget markant. Nørrebro United har re børnehold på faciliteten, men kan ikke følge med efterspørgslen uden at tage gode tider fra selvorganiserede aktører. Banen i Wesselsgade 

har også vist sig at kunne understøtte et lokalt fodboldfællesskab med både organiserede holdtræninger, åbne træninger og selvorganiserede aktiviteter. Vi ønsker at skabe ligeså gode muligheder i Ågården. Selve banen er oplagt, fordi dens dimensioner som minder 

om en tremandsbane passer godt til et børnehold. Ågården vil gerne kunne tilbyde et kontinuerligt, forenings-fodboldtilbud for kvarterets 4-8 årige. men banen trænger til en opgradering, kunstgræs ,og eventuelt bedre lyssætning vil gøre en markant forskel. Banen 

kan efter aftale med Ågården benyttes af Nørrebro uniteds unge medlemmer i nogle af ugens eftermiddagstimer. Vi forventer at bygge bro imellem beboerne i Almen byggeriet, og de udefrakommende børn og forældre fra NBU og Blågården. I Ågården ønsker vi at 

skabe sammenhængskraft i kvarteret og har derfor også åbne ulåste gårde, hvor faciliteter kan benyttes af alle der ønsker det. Vi oplever stort behov for steder i nærområdet, hvor mindre børn kan bevæge sig og ser derfor samarbejdet med NBU som en god 

mulighed for bydelens børn.

Jægergade 10A, 2200 

København N
Kultur N 375.500 375.500

42 Nye fodboldmål til de mindste 77.500 3
Boldklubben af 

1893 (B93)
Opgradering

banekapacitet og fokus på 

de mindste
Vi har været så heldige at få øget vores banekapacitet på Svanemølleanlægget og vi har desuden oplevet en stor medlemstilgang i fodbolds børneafdeling. kommunen bidrager med 5M- 8M og 11Ms mål, men på almindelige træningsaener er 

der så mange hold på banerne at målene bliver for store. For at kunne tilbyde en sjov og alderssvarende træning, vil vi frygtelig gerne have nogle små mål som primært børnene, men også de lidt ældre årgange kan bruge under træningen.

Ved Sporsløjfen 10, 2100 

København Ø, 

Svanemølleanlægget

Kultur Ø 77.500 77.500



PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

43 Børne bouldering 78.000 5 Familieidræt Opgradering Familieidræt

 Familieidræt er ikke en idrætsspecifik forening, og dermed meget åbne og opmærksomme på nye idrætstrends og muligheder. Vi har på det seneste f.eks. oprettet barselshold og har stort fokus på outdoor. Dette har medført en positiv 

medlemsfremgang, hvilket vi gerne vil fortsætte. En af de helt store trends er bouldering, om end det her i København primært er dyrket i private fitness centre. Vi er blevet inviteret ind af Kultur S i Prismen til at starte familie hold op på deres 

relativt ubenyttede klatrevæg. Denne har nogle gode muligheder, men vil kræve en opgradering før det sikkerhedsmæssigt er forsvarligt at have familiehold. Klatring er yderst sundt for børns motoriske udvikling, og med en stor trend blandt 

voksŶe ser vi også et stort poteŶtiale for at eŶgagere frivillige. I saŵarďejde ŵed PrisŵeŶ agter vi at oprette klatrehold ϯ-ϰ dage oŵ ugeŶ. Det er vel at ŵærke hold soŵ ikke optager plads på ďyeŶs højtudŶyttede ”alŵiŶdelige” faĐiliteter. Vi tager 
udgaŶgspuŶkt i PrisŵeŶs eksistereŶde vægge soŵ vi ďlot fylder flere ”greď” på. Dertil koŵŵer eŶ udvidelse ved de toŵŵe sider, således der skaďes eŶ ”hestesko” af ďoulderiŶg vægge. Dette øger sikkerhedeŶ og overskuelighedeŶ for ďåde 
forældre og instruktører. Desuden spæder vi op med Prismens eksisterende børnemotoriske moduler, så vi kan skabe et unikt tilbud for børn og forældre, som bare kigger på. Prismen har 20.000 besøgende om måneden, hvilket er støt stigende 

da interessen for faciliteten og udnyttelsesmulighederne forbedres. Vores målgruppe inkluderer de yngste helt ned til 2-3 års alderen, hvilket giver rigtig gode muligheder for rekruttering når deres ældre søskende er til fritidsaktivitet.

Holmbladsgade 71, 2300 

København S
Kultur S 78.000 78.000

44
Udendørsfodbold ved 

Korsgadehallen
303.250 4 Nørrebro United Opgradering Fodbold

På Indre Nørrebro er der pres på fodboldbanerne. Eer Nørrebro United sammen med FSB Blågårdens bestyrelse indgik en aftale om at anlægge kunstgræs på boldburet i Stengade, har faciliteten opnået en helt anden popularitet og 

anvendelsesgraden er steget markant. Nørrebro United har re børnehold på faciliteten, men kan ikke følge med eerspørgslen uden at tage gode tider fra selvorganiserede aktører. Banen i Wesselsgade har også vist sig at kunne understøtte et 

lokalt fodboldfællesskab med både organiserede holdtræninger, åbne træninger og selvorganiserede aktiviteter. Placeringen ved Korsgadehallen er helt oplagt i kvateret, fordi hallen både rummer materialeopbevaring, toiletadgang og ligger 

godt i forhold til at rykke indendørs i vintersæsonen. Selve banen er oplagt, fordi dens dimensioner som minder om en tremandsbane passer godt til et børnehold, og banens bander, nogle store træsveller gør, banen meget tilgængelig og gør det 

mere oplagt for forældre at være engagerede, end hvis der var et stort hegn. Nørrebro United vil gerne kunne tilbyde et kontinuerligt, forenings-fodboldtilbud for kvarterets 4-8 årige. Men med 500 børn og unge på venteliste er banekapacitet 

den store flaskehals for klubben. Banen ved Korsgadehallen er en god mulighed for at give flere børn fra indre Nørrebro adgang til fodboldfællesskabet

Korsgade 35 Kultur N 323.261 323.261

45
Under sporet - en udendørs 

idrætsfacilitet på Amager
175.000 1

Sharleny 

Stanislaus 

(privatperson)

Nyetablering
udendørs idrætsfacilitet 

på Amager

ANSØGNING: Vi ansøger om midler til videre bearbejdning og kvalificering af projektmaterialet BAGGRUND: Vi er en række forældre fra området omkring DR Byen, der har taget initiativ til at få bygget et bevægelsesrum og aktivitetsplads på det passive uudnyttede 

græsareal under metroen. Vi har taget dette initiativ i samarbejde med Ørestad Friskole, hvor vores børn går, og skolens engagerede lærere og ledelse. ØVRIGE SAMARBEJDSPARTNERE: Den frivillige forældregruppe er den drivende aktør i samarbejde med Ørestad 

Friskole, lokale fritidsforeninger og DGI. Vi samarbejder ligeledes med de omkringliggende daginstitutioner samt grundejerforeningerne i området, som alle bakker positivt op om behovet og projektet. Vi har tidligere har haft en konstruktiv dialog med Uniqia. Vi er 

aktuelt i dialog med DGI-København, som hjælper med sparring og skitser. Derudover er vi i god dialog med Københavns Kommune og Metroselskabet, som også har givet tilladelse til at bygge på grunden under metroskinnerne. Vi har således grønt lys fra de 

pågældende myndigheder til at gå videre med projektet. PROJEKTBESKRIVELSE: Vi ønsker at skabe et aktivt område under metroen på Amager. Bygge en udendørs overdækket idrætsfacilitet, der henvender sig til områdets beboere og som kan facilitere leg og 

bevægelse for disse. På pladsen vil vi bygge elementer, der inviterer til bevægelse. Området under metroen ved DR Byen fremstår passivt, og bliver højest brugt at nogle hundeluftere, der krydser arealet for at komme over på Amager Fælled. Vi ser et stort uudnyttet 

potentiale, da der ligger en perlerække af børne- og ungdomsinstitutioner lige ved siden af, som alle vil have glæde af pladsen, og da der ikke er bygget andre udendørs pladser og bevægelsesrum i området, tager vi sagen i egen hånd. Pladsens forankring i 

lokalområdet er således helt afgørende for os, ligesom pladsens tilgængelighed og åbenhed for hele området også er afgørende for os. Det skal være en plads for alle.

Hjørnet mellem Ørestad 

Boulevard og Grønhjortsvej
Kultur S 175.000 1.175.000

46 De hjemløses hjemmebane 320.000 4 Ombold Renovering Gadefodbold

Med sit gadefodbold-koncept engagerer OMBOLD årligt mere end 2.000 socialt udsatte mennesker idrætsfællesskaber som spillere og frivillige. Centralt for denne succes er den særlige afart af gadefodbold med specialudviklede regler og baner, 

der fordrer sammenspil og sikrer at mennesker med forskellig fysik og fodboldkompetencer kan spille med og mod hinanden. En af OMBOLDS generelle udfordringer er at finde egnede steder at afvikle vores fodboldaktiviteter på – både stævner, 

mesterskaber og vores ugentlige træninger og AsfaltLigaen. Det skyldes primært banens unikke udforming, der afviger fra almindelige gadefodboldbaner, hvorfor alle OMBOLDs stævner og mesterskaber afvikles på vores specialdesignede mobile 

gadefodboldbaner. Vi har erfaret at den mobile bane vi har ha er blevet ødelagt af vind og vejr, og underlaget var blevet decideret farligt at spille på. Dette betyder at Hjemløselandsholdet ikke længere har en gadefodboldhjemmebane, og 

derfor søger OMBOLD om støtte til at kunne få bygget en OMBOLD hjemmebane med det rette underlag i København. En permanent gadefodboldbane vil understøtte OMBOLDs arbejde i byen på flere måder: - Det vil gøre det muligt at afvikle 

vores ugentlige AsfaltLiga på det rette underlag i de rette rammer - Det vil give vores Hjemløselandshold de bedste forudsætninger for deres træningssamlinger i København - OMBOLD spillere vil kunne samles om fodbolden uden for vores faste 

træninger m.m. - Ydermere vil en gadefodboldbane kunne bruges som samlingspunkt for OMBOLDs årlige stævner og mesterskaber. Da vil endnu flere spillere kunne samles under OMBOLDS fane og få glæde af fodbolden og sammenholdet. - 

Banen vil være åben for alle, så etableringen af OMBOLD-banen vil derudover gøre det muligt for alle andre aktører (organiserede som ikke-organiserede)at benytte banen når OMBOLD ikke selv bruger den.

Julius Andersens Vej 7, 

2450 København SV
Kultur V 320.000 370.000

47

Udvidelse af 

kastefaciliteterne i 

kastegården (Fælledparken)

600.000 2
Sparta Atletik og 

Løb
Opgradering

opgradering af 

kastefaciliteterne i 

Fælledparken

Forbedring og opgradering af kastefaciliteterne i Fælledparken ville kunne skabe bedre muligheder (og plads) til alle brugere af Østerbro Stadion. Ved at gøre plads til mere kast i Fælledparken vil vi kunne skabe mere plads på Østerbro Stadion til alle udøvere både 

kastere, springere og løbere. Flere vil kunne bruge kastefaciliteterne. Med kun et kuglestødsanlæg på Østerbro Stadion, er der ikke rum til at alle kan udøve deres sport. Alle disciplingrupper benytter kuglestødsanlæg - enten til kuglestød eller til almen fysisk 

kuglekast. Et udvidet kunststof område omkring kastburet, vil muliggøre et bedre træningsmiljø, hvor man vil kunne gennemføre opvarmning sammen, opholde sig tørskoet - blive i miljøet l længer tid. Mht. spydfaciliteten vil det sammen med kuglestødsanlægget 

styrke miljøet, da flere udøvere vil kunne træne sammen. Ligeledes vil det give mulighed for træning, når der ikke er plads eller lukket på Østerbro Stadion. Kastemiljøet er i positiv udvikling, samtidig med at flere udøvere nu deltager i internationale mesterskaber for 

både ungdom og seniorer.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 600.000 600.000

48
Renovering af baderum i 

Nørrebrohallen
350.000 2 Nørrebrohallen Renovering Renovering af baderum

De to omklædningsrum på 1. sal skal have renoveret fliser og sanitet i baderummene. Fliserne er et levn fra slut 70'erene, er uhumske, rustne og er svære et rengøre. De to omklædningsrum er populære, da det er de eneste omklædningsrum med dagslys og da der 

er vinduer som kan åbnes og give frisk luft, hvilket specielt er rart om sommeren og når der er travlest i hallen. Udover at være et funktionelt rum, bør omklædningsrummet også være det uformelle rum, hvor det sociale omkring fritidslivet spontant udfolder sig og 

dyrkes. For at understøtte dette skal omklædningsrummenes baderum som minimum fremstå og være rene og behageligt, hvilket vi ønsker støtte til. Hallen har årligt cirka 864.000besøgende (2019) Vi vil arbejde for at renoveringen skal foretages i sommerperioden 

2022, når der er mindst foreningsaktiviteter i hallen. Dette kan dog blive forhindret af en igangværende investeringscase med renovering af forhallen. Hvis det ikke er muligt vil renoveringen ske efteråret 2022 efter renovering af forhallen er foretaget.

Nørrebrogade 208, 2200 

København N
Kultur N 350.000 350.000

49 Mere leg og spil i haven 200.000 -
Boldklubben 

1908 (B1908)
Nyetablering Kunstgræs 

Vores projekt er et combi projekt, hvor vi gerne ville have kunstgræs på vores minibane, Som vi har i haven. Vi ville gerne have flere muligheder for at kunne tilbyde, mere leg og læring, med en panna bane, samt nogle plader og redskaber til at kaste og spille bold i 

gennem med, samt nogle kombineret store Ege klodser, som kan bruges til et murspil og som sidde pladser. De store plader i enten metal eller træ skal fungerer som præcisions øvelser for skud og kast. Vi ville gerne have at vores klubhus og haven skulle kunne 

bruges af brugerne også når der ikke nødvendigvis var åben i vores klubhus.

Sundbyvestervej 95, 2300 

København S
Kultur S 200.000 200.000

50
ForeŶiŶgsĐafé for alle – for 

fremtiden
60.000 -

Amager 

Sportsklub af 

1991 (Amager SK)

Opgradering Gymnastik og løb

Amager SK har oplevet eksplosiv vækst og har siden 2018 øget sit medlemsantal med 95% til 672 medlemmer. Dette tal forventes at stige yderligere baseret både på nuværende aktiviteter samt nye initiativer som opstart af gymnastikafdeling og gå/løbeafdeling. 

Denne enorme vækst stiller øgede krav til os som forening i form af at kunne skabe optimale rammer for de frivillige, som driver klubben, samt at kunne samle alle disse frivillige og medlemmer i et tilhørsforholdsskabende miljø. Dertil har foreningen kreeret en 

spændende og måske præcedensskabende kosteftektiv hybridmodel for cafédri med henblik på øgede åbningstider og større tilgængelighed, hvortil tilskud er nødvendigt til at kunne iværksættes: Aukning af køkken- og betjeningsområde uden for bemandede 

tidsrum og adgang til Caféens øvrige opholdsområder gennem tilføjelser af to døre til det allerede i anlægget etablerede ADK-system via tildelte centralt IT-administrerede nøglekort - til et ”Café-light” koncept bestående af diverse selvbetjeningsløsninger og 

egenbetaling ud fra et tillidsprincip. Caféen vil ”gen-genåbnes” med et stort arrangement for at alle foreningens medlemmer for oficielt at genstarte af fællesskaberne efter corona. Caféen skal nu og langt ud i fremtiden være et knudepunkt for børn & unge af alle 

afstøbninger i vores sociale partnerskabs inden- og udendørsaktiviteter. Caféen vil efterfølgende være åben hver dag i aktivitetstimerne til de hundredvis af daglige brugere (16- 22) via hybridmodellens ”Café-light” princip samt bemandes og åbnes til brug af køkken 

i tidsrum, hvor det er muligt (typisk weekender og aftentimer i hverdage). Sideløbende vil der blive opbygget en ny og inkluderende frivilligstruktur via et Café-udvalg, hvorfra forhåbningen og forventningen er, at der hereer vil opstå øget tilhørsforhold samt en 

bæredygtig og langsigtet model for drift af Caféen.

Parmagade 8 Kultur S 60.000 65.000

51 Motionsrum i boligafdeling 55.000 1
DFB Hanebred 

(Domea)
Nyetablering

Motionsrum til sundhed 

og trivsel

Den almene boligafdeling Hanebred har fokus på sundhed og trivsel og vil derfor oprette et motionsrum. De har et tomt kælderlokale, der kan indrettes, som boligafdelingens 28 boliger får adgang til at dyrke motion tæt på deres hjem. Der er både familie og 

ungdomsboliger i afdelingen og derfor mellem 30-40 børn og unge, der kan få adgang og gavn af faciliteterne. Ligesom alle andre almene boligorganisationer er det beboerne, der inddrages i processen og driften af motionsrummet. Beboerne bliver inviteret til et 

informationsmøde og er med til indretningen af lokalet samt forankringen af motionsrummet i beboernes hverdag. Lokalet kræver en renovering og der skal

Hanebred 5-11, 2720 

Vanløse
Kultur V 55.000 53.000

52 Nyt underlag i Sparta Hallen 1.500.000 4
Sparta Atletik og 

Løb
Renovering

Sparta Hallen er hjemsted for mange medlemmer både fra Sparta, men også KIF, Nørre Fælled Skole, Falkoner Gården, Team Copenhagen og blandt andet Center for Kræft gør brug af hallen. Hallen er således konstant i brug og er en af de mest 

brugte indendørsfaciliteter i København. Levetiden på kunststo er normalt omkring 10 år, og vi har brugt det nuværende underlag siden 2010. Det vil sige underlaget begynder at blive farligt at dyrke atletik på da der dukker huller op der bliver 

repareret med lapper, og dette holder ikke altid i længden. Til daglig bliver hallen brugt af rigtig mange udøvere på alle niveauer. Mange andre klubber og Teams bruger også hallen til deres daglige træning, så der har været maksimalt pres på 

underlaget der nu er så slidt op at der er brug for en renovering. Med over 1000 atleter der benytter hallen om ugen, er vores lappeløsninger desværre ikke nok. Ny teknologi har gjort at et nyt underlag ville kunne renoveres meget billigere om 

10 år end det underlag som er på nu, så det er en god investering at få lagt nyt underlag på nu.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 1.500.000 2.000.000

53

Forslag om projekt der har til 

formål at skabe sociale rum, 

forbedre brugeroplevelsen og 

give en miljøforbedring.

150.000 1 KFUM Renovering Kunstgræs 

Kunsgræsbane i Emdrupparken Forslag om projekt der har til formål at skabe sociale rum, forbedre brugeroplevelsen og give en miljøforbedring. Banen har ingen arealer for socialt ophold, og der sker stor spredning af gummigranulat til områdets grønne arealer. 

Desuden vil en granulatspærre udbedre huller i et slidt hegn, og dermed forbedre brugeroplevelsen - der skal ikke kravles under hegn og igennem nærliggende krat efter løse bolde. Situation På alle sider sker en betydelig spredning af gummigranulat i bunden af 

hegnet. Spredningen er størst mod øst, og ved indgangen mod vest. Forslag 1 På alle 4 sider udstyres hegnet med en 1 m granulatspærre, der skal mindske spredningen af gummigranulat. Situation Mod øst er der ca. 1,5 m fra kant af kunstgræsset til hegnet. i dette 

mellemrum er der ingen belægning, men fri jord. Her sker en betydelig spredning af granulat ud af banen, og jord ind på banen. Forslag 2 Der udlægges fliser mellem kunstgræs og hegn. Spredning af gummigranulat mindskes markant. Der skabes et socialt rum ved 

at opstille bænke faste bænke på fliserne. Her kan pårørende og andre med interesse kan være tilskuere, og spillere kan opholde sig før, og efter fodbold. Situation Ved indgangen til banen er en rist, der dog fyldes hurtigt med granulat og andet materiale. Forslag 3 

Rist gøres til en granulatsluse med en ny isekant. Situation Mod øst stammer lysmasterne fra en tidligere grusbane på området. Banen blev drejet en smule, da der blev udlagt kunstgræs, og lysmasterne står ikke parallelt med sidelinjen. Det giver både lysspredning 

i lokalområdet, og en dårligt oplyst bane. Forslag 4 Lamper genbruges på nye master tæt på hegnet. Ved at øge antal til 4 master vil højden kunne reduceres, og lamperne kunne pege mere nedad. Lokalmiljøet vil se en reduceret lysspredning, og brugeroplevelse 

forbedres af bedre lys. KFUM anmoder KK om at være bygherre. Budget er et estimat. se også pdf projektudkast.

Emdrupparken Kultur N 150.000 150.000

54
Opgradering af gulvet på 

Tagensbo Skole
488.008 3 B3B Basket Opgradering

opgradering af de 

eksisterende faciliteter.

Vi er en række foreninger der i samarbejde med ledelsen på Tagensbo Skole ansøger om en opgradering af de eksisterende faciliteter. Tagensbo Skole har en stor multihal og flere små sale der bliver brugt flittigt af skolens børn, folkeoplysende 

foreninger og lokale familier. Der er et stort potentiale i Tagensbo Skoles idrætshal, men der er også store problemer med gulvet. Det glatte gulv udgør en fare for sikkerheden, når der løbes i høj fart og begrænser en del sportsgrene. Derfor 

søger vi om midler til afslibning, lakering og ny opstregning af gulvet. Derudover søger vi om midler til en pointtavle, så en række forskellige sportsgrene kan spille kampe i hallen, hvilket vi mener vil engagere de lokale børn. Der skabes også 

mulighed for turneringer både i skoletiden (fx Jr NBA, skolefodbold) og udenfor skoletiden. Til slut har en del af foreningerne afgivet deres ønsker til nyt inventar, der kan stå i hallen.

Magistervej 4, 2400 

København NV
Kultur N 488.008 488.008
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55
Pump-track-bane til striders 

(løbecykler)
265.785 3

GMC Cycle Club / 

Copenhagen 

Strider Bike Club 

(Københavns 

Trampolinklub)

Nyetablering
Cykling og fokus på de 

mindste

Cykelsporten udvikler sig løbende og har under Corona oplevet en forøget interesse og vækst pga. de oplagte muligheder for at dyrke udendørs motion. Rekrutteringen af børn til cykelsporten fungerer rigtig godt, når der er tale om discipliner, 

hvor aktiviteterne kan dyrkes under sikre og trygge forhold. En god måde at opnå dette på, er ved at anlægge faciliteter, hvor børnene kan lære at cykle uden at blive distraheret af andre. Derfor vil vi gerne anlægge en pump track-bane til 

striders. Den primære målgruppe er børn i alderen 2-5 år, hvor banen skal anlægges på en sådan måde, at den giver aldersrelaterede muligheder og udfordringer til netop denne målgruppe. Samtidig vil den ikke være interessant for større børn, 

da udfordriŶgerŶe er for ”sŵå”. På deŶŶe ŵåde kaŶ vi skaďe et trygt ŵiljø for de sŵå ďørŶ. Stiders er det iŶterŶatioŶale ŶavŶ for løďeĐykler. Altså Đykler, hvor der ikke er ŵoŶteret pedaler, ŵeŶ hvor ďørŶeŶe ďruger deres ďeŶ og fødder til at 
ďevæge ĐykleŶ freŵad. Puŵp traĐk er eŶ ďaŶe, hvor der er iŶdďygget sŵå ďuŵp, hvor ŵaŶ kaŶ udŶytte disses Ŷedkørsler til at ”puŵpe” ŵere fart i siŶ Đykel. På deŶŶe type ďaŶe til sŵå ďørŶ er der dog ŵere tale oŵ, at de sŵå ďuŵp på ďaŶeŶ 
skal medvirke til morskab for børnene. Strider styrker det motoriske bevægeapparat, balance, koordination, rum/afstandsforståelse, og er barnets første cykel samt læring i færdsel /regler. Banen skal anlægges på et mindre græsareal foran 

Grøndal MultiCenter. Vi er i positiv dialog med centeret, der bakker op om projektet. Anlægningen af banen tager højde for de eksisterende forhold og vil respektere de naturlige forhold, der er på arealet i forvejen. Skråningen på arealet vil blive 

anvendt som et aktiv i banens forløb. Der vil desuden blive indtænkt ny beplantning med både det formål at forskønne/forgrønne arealet, men også til at fungere som afskærmning og sikkerhed for børnene, når de kører på banen.

Grøndal MultiCenter, 

Hvidkildevej 64, 2400 

København NV

Kultur N 265.785 265.785

56

Løft af faciliteter til børn og 

unge i Nørrebrohallen, Bane 

2.

53.555 4
Stevnsgade 

Basketball
Opgradering

Skabe bedre rammer for 

børn og unge

Stevnsgade Basketball er en folkeoplysende forening med en stærk social profil. Derfor er det vigtigt for os, at vi skaber de bedste rammer for at kunne modtage så mange børn og unge som muligt samtidig med at vi sikrer, at kvaliteten i 

træningen forbliver høj. På trods af corona-nedlukninger, strømmer børnene til, og det bliver sværere og sværere at få plads til alle basketglade børn som ønsker at blive medlem i klubben. Særligt på U7, U11 og U13 ser vi en stor vækst, og vi er 

flere og flere foreningen i København som ”slås” om banetider og haller der kan imødekomme den stigende efterspørgsel. Det betyder at vi konstant skal revurdere hvordan vi får den bedste udnyttelse af de faciliteter vi har til rådighed, nu og 

her. På den baggrund ønsker vi at udskifte gamle og nedslidte basketkurve til vores børn og unge. I Stevnsgade har vi et U7-hold i vækst, og tilgangen er så stor, at vi er nødsaget til at oprette et ekstra hold. Vores U7-børn spiller pt. på nogle 

ganske billige, nedslidte og ikke helt ufarlige juniorkurve (se vedhæftede billeder). Nettet hænger i laser, og kurvene må stabiliseres med tunge stenblokke, for at sikre at de ikke vælter, når børnene spiller kamp. Vores U5-børn bruger samme 

kurve, og det er selvsagt ikke hensigtsmæssigt, at fortsætte brugen af kurvene. I stedet ønsker vi at forkæle vores børn med stærke, solide og stabile basketkurve som kan holde i mange år frem. Mange af vores børn og unge (U9, U11 og U13) 

træner i hal 2 i Nørrebrohallen. Det er en skøn hal, men desværre er 2 af kurvene så slidte, at de er umulige at svinge ud og ind, og det betyder at vores juniortrænere bruger dyrebar træningstid på at slås med kurvene inden træningen kan 

begynde. Jævnligt må vi hive stigen frem og hænge i kurvene, for at sænke dem til børnene. Det er både uholdbart og urimeligt overfor vores trænere. Derfor drømmer vi også om at udskifte disse 2 kurve. Vi håber derfor, at I kan hjælpe os med 

53.555 kr. Det vil gavne ere hundrede børn, nu og her.

Nørrebrogade 208, 2200 

København N
Kultur N 53.555 63.555

57
Multibane til byrummet foran 

Vigerslev Bibliotek
1.665.900 2

Områdefornyelse

n 

Folehavekvarteret

Renovering Folehavekvarteret
En ny multibane inviterer flere brugere til at være aktive, skaber møder mellem brugergrupper og binder forenings- og fritidsliv sammen på ere tidspunkter af døgnet og året. Multibanen får en farvet sportsbanebelægning (overade af gummigranulater), som er 

indbydende og støjreducerende. Banen forsænkes ca. 30 cm og omkranses af en ca. 30 cm hævet betonkant i. omgivende terræn. I hver ende opsættes boldhegn, hvor der skabes plads til ophold mellem hegn og betonkant. Om multibanen bygges en trætribune – 
en aktiv kant - til ophold og leg, og banen får samtidig god belysning, som skal øge brug og oplevet tryghed. Tribunen vil skabe et miljø omkring multibanen, hvorfra man kan deltage som heppende tilskuer eller blot se med i periferien af en idrætsaktivitet

Kirsebærhaven 24, 2500 

Valby
Kultur V 1.665.900 2.201.900

58

Renovering af 

streetbasketbanen på Sønder 

Boulevard

160.000 4
Streetball 

København
Renovering Streetbasket

Streetbasket har fat i københavnere, især i ungdommen. Når de første solstråler i marts rammer, kan lyden af bolde der rammer asfalten høres på byens baner og om sommeren buzzer banerne af liv. Det kan også ses medlemstallene i de 

københavnske basketballklubber. Ungdommen er mere end fordoblet i klubberne de seneste syv år og selv under nedlukningerne er medlemstallene vokset. For de mange unge som dyrker streetbasket er det sportens eksibilitet, fællesskabet 

og friheden som tiltrækker dem. Men der er samtidig et udtalt ønske i miljøet om bedre faciliteter. En renovering af banen på Sønder Boulevard vil dermed give et lø til hele Vesterbro. For brugerne af banen betyder det en mere funktionel bane 

og for både brugere og ikke-brugere vil det være en æstetisk oplevelse at besøge banen. Banen Banen på Sønder Boulevard har i streetmiljøet navn eer Boulevarden den ligger på. Den ligger godt placeret og her kommer mange mennesker 

forbi. Banens dimensioner er 23,7 x 10 m med n asphalt, men desværre er opstregning ”gammeldags” og falmet. Banen fortjener nye basketballstandere og asfaltcoating der vil gøre banen langt mere attraktiv for både brugerne og ikke-

brugere. Nyt design Farvepaletten afspeljer den levende kultur som Vesterbro byder på - måske Københavns mest hippe bydel. Banen ligger tæt på Kødbyen som i dag er en kreativ boble, derfor er det vigtigt at designet afspeljer kreativitet og 

leg. Designet har kant, ligesom Vesterbro. Nye basketballstandere, kurve og backboards Basketballstanderne er af høj kvalitet. Fundamenterne bliver nedstøbt og standerne monteret af Streetball Consultings hold af montører. Standerne har et 

udhæng på 125cm til pladen som er 180x105cm plexiglas, og som banen får samme særlige designudtryk.

Sønder Boulevard 63, 1. th, 

1720 København V
Kultur V 210.000 310.000

59

OMBYGNING AF 

OVERDÆKKET AREAL TIL 

EKSTRA TRÆNINGSSAL

880.000 1
Københavns 

Håndboldklub
Opgradering

Etablere 

opvarmningsfaciliteter i 

Ryparken Idrætsanlæg

Etablere opvarmningsfaciliteter i Ryparken Idrætsanlæg med direkte adgang fra Ryparken Håndboldhal. En ombygning af tilbygningen til selve hallen på den nordøstlige side. Den vil blive indrettet, så den kan anvendes til opvarmning inden kampe og stævner, der 

aoldes i hallen eller til specialiseret træning for de hold, der træner i hallen. Opvarmningsfaciliteterne vil desuden forbedre træningsmulighederne for de hold, der træner i hallen. Med tilbygningen vil der etableres endnu en træningszone til øvelser, hvilket vil øge 

muligheden for niveauinddelt træning og dermed åbne for yderligere bredde på holdene. Det vil det give mulighed for ere deltager på det enkelte hold, da ere udøvere vil kunne træne på samme tid og faciliteterne udnyttes bedre. Tilbygningen måler ca. 6 x 19 m 

og vil dermed få et areal på 114 m2. Hallen skal have samme underlag som håndboldhallen og ingen anden kompliceret tilslutning end el og belysning. Området, hvor tilbygningen skal etableres, er et område, der ingen anvendelse har i dag Derfor vil ombygningen 

ikke have indydelse på nuværende aktiviteter. Formål: • Udnytte ubrugt overdækket tilbygning. • Gøre hallen mere funktionsdygtig ifm. kampe og stævner. • Optimere haltiden så hold kan begynde træning uden for halgulvet og dermed afvikle ere hold på samme 

tid. • Give plads til niveauopdelt træning samtidig og sikre, at de trænende hold kan fastholde bredden og favne alle unge mennesker, der ønsker at dyrke sport. • Københavns Håndboldklub ønsker at favne børn og unge på alle niveauer. Med udbygning af Ryparken 

Håndboldhal vil klubben blive endnu mere attraktiv for spillere med både mindre og større talenter. Faciliteterne vil desuden kunne anvendes af alle andre klubber (volley, basket, badminton, roller m..).

Ryparken Hallen, 

Lyngbyvejen 110, 2100 Ø
Kultur Ø 880.000 880.000

60
Renovering af BK Unions 

omklædningsrum
250.800 -

Boldklubben 

Union
Renovering

renovere vores 

eksisterende 

omklædningsrum

Med denne ansøgning ønsker vi, at renovere vores eksisterende omklædningsrum som eerhånden er ret nedslidte. Vi har oplevet en stor medlemsfremgang i 2021, især på pigesiden har vi fået omkring 100 nye i klubben i løbet af 2021. Dette sætter nye krav til 

vores omklædningsfaciliteter som vi bliver nød til, at handle på nu for, at fastholde alle de nye medlemmer. Vi er en breddeklub med et stort fokus på fællesskab og det vigtigste for os er, at der er plads til alle i vores klub. Vi arbejder hele tiden på, at skabe de bedste 

rammer for alle medlemmer. Her er det centralt, at vores fysiske rammer omkring klubben fungere, således alle føler sig velkomne og tilpas i klubben.
Genforeningspladsen 53 Kultur N 250.800 250.800

61

Tribuner og en basketball Hub 

til streetbasketbanen i 

Fælledparken

333.125

4
Streetball 

København
Opgradering Streetbasket

Den ”nye” streetbasketbane i Fælledparken som stod klar i foråret 2021 er af meget høj klasse. Underlag, dimensioner og basketballstanderne er helt rigtige. Det har ajulpet travlheden på den ”gamle” grønne bane 100 meter derfra, men hvor 

den grønne bane har siddepladser på begge sider af banen så er den nye bane helt bar. Siddepladser mangler simpelthen af tre gode årsager. 1) De vil skabe et miljø omkring banen og en tiltrækning og give publikum og brugerne af banen et sted 

at sidde ned og snakke og se basketball. 2) Bagsiden af den ene tribune” vil kunne bruges til box jumps for det nærliggende tnessområde 3) Tribuner vil skærme for bolde der ryger ud på cykel- og gåstien. Vi ønsker at styrke streetbasketmiljøet 

på den opgraderede ”gamle” bane i Fælledparken ved at anlægge siddepladser som en hestesko med åbninger i hjørnerne og midt for. Der har været indsigelser mod støj fra Naboer til parken ved den grønne bane, og en del af tanken med 

opgraderingen af den ”gamle” bane var at det ville ytte støjen (særligt om aenen) længere ind i parken, dette er endnu ikke sket i tilstrækkeligt omfang, i høj grad fordi der ikke er sidde og ”hang out” muligheder omkring den opgraderede 

bane, og derfor for at opnå det ønskede miljø er det vigtigt at etablere tribuner Derudover ønsker vi at der bliver installeret en basketball hub. En hub fra Hubbster er en deletjeneste for sportsudstyr i byrummet. Den vil demokratisere adgangen 

til sport, og gøre det nemmere at være aktiv. Hubbster basketball er en boks med basketbolde, og indbygget automatisk boldpumpe og der er indbyggede sensorer i boksen for at sikre at folk returnerer bolden eer brug.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 663.125 663.125

62
Renovering af EL i 

bevægelseslokale Rum 35
35.000 1

Københavns 

Trampolinklub
Renovering Bedre belysning

Københavns Trampolinklub lejer bevægelseslokale , rum 35 i GMC, som bruges kombineret til træning og klublokale. Ved indgåelse af lejemålet i 2019 blev påpeget behovet for renovering af el-føring i lokalet, herunder blandt andet etablering af ere stikkontakter, 

nedtagning af lystimer mm. Foreningen drøede på daværende tidspunkt sagen med ejendomsservice, som påpegede ere nødvendige tiltag for at bringe elføringen korrekt, herunder opsætning af ekstra hovedtavle i GMCs elrum (som ligger tæt på rum35). Af ere 

årsager har sagen stået i 'stampe' indtil nu (baggrund kan uddybes hvis behov),d og er bekræet fra GMCs ledelse, at arbejdet kan sættes igang, ligesom KTK just for nylig er oplyst om , at håndværkertilbud skal indhentes fra bestemt leverandør . KTK har derfor ikke 

nået at modtage endelig tilbud, men ansøger med henvisning til estimeret overslag foreningen tidligere har indhentet. Budget/tidsplan er således ikke vedhæet ansøgningen, men vil kunne eersendes.

Hvidkildevej 64, 2400 

København NV
Kultur N 35.000 35.000

63

Opgradering af 

sikkerhedsforanstaltninger/sik

kerhedsmaterial bl.a ved

kapacitetsudvidelse

203.250 3
Københavns 

Trampolinklub
Opgradering

Sikkerhedsmæssige 

foranstaltninger

Spring i stortrampolin sker under hensyn til særlige sikkerhedsmæssige foranstaltninger i form af såkaldte sikkerhedsmåtter som placeres i forlængelse af bouncingarealet af stortrampolinen og på såkaldte endestativer. En komplet (springklar) 

stortrampolin fordrer mao. 2 sikkerhedsmåtter ,hvis skumtype er af bestemt tæthed/fasthed og specikke mål , der er tilpasset endestativ/kantmåtte mål samt dertil højdemål i hensynet til påmontering af kilemåtter til afrul (faldeteknisk 

sikkerhedsforanstaltning). Ansøgningen skal ses i forlængelse af to forhold: 1) KTKs kapacitetsudvidelse på Tagensbo Skole samt nedslidning af nuværende materiel 2) Ønske om mulighed for aoldelse af mesterskabsstævner i Sundby 

Idrætspark, som kræver konkurrencegodkendt materiel samt nedslidning af nuværende materiel In mente at trampolinidrætten ikke fordrer investering i personligt dyrt grej for den enkelte deltager, påhviler investering i stortrampoliner/ 

springduge og ikke mindst betydeligt tilbehør og sikkerhedsmateriel foreningen. Trampolinmateriel er dyrt både i indkøb og vedligehold , mao. klubbens egennansiering i materiel anstiger en betydelig størrelse årligt. Det bemærkes at der er 

min 13 ugers leveringstid på trampolinmateriel

Tagensbo Skole/Sundby 

Idrætspark
Kultur N 203.250 203.250

64 Mobilt idrætsanlæg 458.600 3
Boligselskabernes 

 byudviklingsteam
Nyetablering Nybyggeri

Tingbjerg og Utterslevhuse udvikles, renoveres og 1500 nye boliger bygges frem til 2030 jf. udviklingsplan for Tingbjerg(1). Denne implementeres over to lokalplaner, som også omfatter kommunale institutioner mv. Det medfører en bydel, med 

mange muligheder for at afprøve nye midlertidige og permanente initiativer. Boligselskabernes byudviklingsteam(vi) aktiverer midlertidige byrum sammen med beboerne. Vi ønsker med denne ansøgning at kunne tilbyde beboerne et mobilt 

udendørs tnessanlæg, der kan ”rejse” mellem byggefelter og forvandle byggepladser/kantzoner til midlertidige træningspladser. Fitnessudstyret, som produceres af nske Omnigym, vil bestå af 5 tnessmaskiner og kan benyttes af alle 

aldersgrupper og træningsniveauer. Anlægget etableres på mobile platforme, så det nemt kan yttes af drien fra et område til et andet, når byggefasen er overstået og næste område igangsættes. Således vil det udendørs tnessanlæg placeres 

på de områder, hvor beboerne gennem de planlagte beboerinvolveringsprocesser udtrykker et ønske herom. Anlægget har censorer, der viser hvor mange der bruger anlægget og i hvilke tidsrum. Dette giver Byudviklingsteamet, beboerne og 

afdelingsbestyrelserne et kvantitativt grundlag for evt. at etablere ere anlæg, samt beslutte, hvor anlægget skal stå eer udviklingsplanen er realiseret. Der indgås et koordineret samarbejde med EnergiCenter Voldparken og Kultur N om 

tværgående aktiviteter. Det vil samtidigt understøtte udviklingen med at skabe bedre sammenhænge mellem Tingbjerg, Bystævneparken og Husum Nord, hvor der kommer åbenhed og aktivitet på tværs af området. Vi vil ved positivt tilsagn gå i 

videre dialog med Energicenter Voldparken og Kultur N om, hvordan vi i fællesskab får aktiveret faciliteterne i samarbejde med lokalt forankrede foreninger og/eller indsatser.

Midtøjene 16, 2700 

Brønshøj
Kultur N 458.600 458.600

65 Skøjtebane på Blågårds Plads 5.126.227 1

Lokale 

boligselskaber, 

boligsocial 

helhedsplan, 

foreninger og KFF

Nyetablering

et fælles- og 

tryghedsskabende 

idrætstilbud

Skøjtebanen er tiltænkt som et fælles- og tryghedsskabende idrætstilbud drevet af lokale aktører for byens borgere. Udlejning af skøjter i banens åbningstid, vil blive varetaget af lokale foreninger f.eks. FRAK, idrætsforeninger og andre frivillige foreninger. Ligeledes 

vil den lokale boligsociale helhedsplan og Diversity Works (tidl. Indvandrerkvindecentret) i samarbejde med lokale jobcentre, aktivere lokale beboere i den daglige dri f.eks. i form af exjobs, jobprøvning o.a. Korsgadehallen oplever at mange børn og unge opsøger 

hallen i forbindelse med ønske om at være aktive/bevæge sig. En skøjtebane på Blågårds Plads skaber netop den mulighed for de lokale børn og unge til frit at kunne komme til at bevæge sig. Blågården/Støberiet vil ligeledes bidrage ved arrangement af kulturelle 

indslag f.eks. skøjtedisco. Vi vil også inddrage FerieCamp i aktivitetsdelen. Banen er lavet af plastikplader, som stykkes sammen og udgør dereer en skøjtebane. Banen skal derfor ikke nedkøles hverken af vand eller el og er dermed bæredygtig. Den kan bruges i alle 

årstider, og har en minimum levetid på 20 år og en garanti på 12 år. Det er også muligt at opstille den i andre bydele/boligafdelinger, så andre kan få glæde af den

Blågårds Plads 5, 2200 

København N
Kultur N 5.126.227 5.239.227



PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

66
KFIU-Hallen, nyt tag og ny 

facade
1.900.000 1

Firmaidræt 

Storkøbenhavn
Renovering

 tagbelægning og 

facaderenovering

Indledning: KFIU-hallen er en ældre sportshal, der er opført i 1935. Hallen bender sig på lejet grund med en lejekontrakt, der løber frem til 1. juni 2030. Den daglige dri varetages af Firmaidræt Storkøbenhavn, i daglig tale FSKBH. Hallens daglige brugere er 

rmaidrætsklubber, ældresagen, Valby Badminton Club – ungdom, samt skoler i nærområdet benytter hallen en gang i mellem. Projektbeskrivelse: I sommeren 2018 k FSKBH gennemgået ku-hallen af en byggesagkyndig. Formålet var, at få et overblik over hallens 

tilstand, samt at se muligheder for at gennemføre energibesparende og miljømæssige tiltag. Under Corona-nedlukningen i 2021, har bestyrelsen gennemført en opdatering af en række nødvendige forhold omkring vand- og aøbsforhold. I den forbindelse er der 

fokuseret på vandbesparende armaturer og energibesparende belysning i omklædningsrum og indgangsparti. De næste 2 planlagte projekter, som der herved søges midler til, er henholdsvis: - Ny tagbelægning (tagpap) på hal og kontor, samt lukning af 

ovenlysvinduer i hallen I 2018 vurderes tagpappet til at skulle skies ud i løbet af 5 år.

Knuthenborgvej 24, 2500 

Valby
Kultur V 1.900.000 2.400.000

67
Udendørs aktivitetsområde 

ved Svanemøllehallen.
319.886 1 Kultur Ø Nyetablering

udendørs 

aktivitetsområde.

Svanemøllehallen er en af Københavns største indendørs anlæg og idrættens hjerte på ydre Østerbro. Her er 200.00 faste besøgende årligt, med et fast forankret idræts- og foreningsliv og idrætsudøvere, der kommer på egen hånd. I forbindelse med stormsikring af 

Svanemøllehallen, skal der nedgraves nogle tanke til opsamling af regnvand på bagsiden af Svanemøllehallen på Carl Nielsens Alle. Den nuværende parkeringsplads skal omlægges til et mindre rekreativt område, et samlingssted som vi godt kunne tænke os at give 

et præg af fysisk aktivitet. Sammen med naboinstitutionen Flora og ere foreninger tilknyttet hallen, bl.a. bokse-, danse, fodbold- og kickboksningklubber, er vi kommet frem til et oplæg til et udendørs aktivitetsområde. Aktiviteterne opfylder et behov fra 

nærliggende institutioner om et klatrestativ, hvor børnene bliver motorisk udfordret og især får brugt armene.

Carl Nielsens Allé, bag ved 

Svanemøllehallen
Kultur Ø 319.886 319.886

68

Træningsfaciliteter på de to 

øverste plan af 

parkeringshuset på Østre

Gasværksgrunden

768.600 2

Kjøbenhavns 

Skøjteløber 

Forening

Opgradering

Udnyttelse af nuværende 

parkeringsdæk til 

træningsbrug

Det er tanken at udnytte de nuværende to øverste parkeringsdæk i parkeringshuset til træningsbrug. Dækkene er konstrueret således, at nemt kan tages i brug. Parkeringshuset er ideelt, da der i dag ikke er et parkeringsbehov på de øvre dæk. Derfor står disse hen 

og bliver alene brugt af byens unge som samlingssted uden særligt opsyn. Ideen med inddragelse af taget er at åbne området op for byens borgere, samtidig med at man på en enkel måde skaber yderligere idrætstilbud til de eksisterende foreninger. Projektet 

tænkes etapeinddelt, således at der i i første omgang opsættes træningsfaciliter på taget. Adgangsvejene er sikret via eksisterende trappetårn og elevator. Såfremt at parkeringsdæk tages i brug ved fuld udnyttelse af Østre Gasværksgrunden, kan parkeringsdækket 

forhøjes og der kan opsættes udvendig trappe, tilsvarende faciliteten Lüders konditag. Østre Gasværksgrunden er hjem for tre idrætsforeninger, B93, SKK og KSF. Tilsammen har de tre foreninger ca. 4.000 medlemmer og alle foreningerne bakker op om projektet 

Hertil kommer alle de besøgende i form af forældre, frivillige og byens øvre borgere. Skøjtehallen alene har >50.000 besøgende årligt. Der er i høj grad behov for yderligere faciliteter på grunden. KSF har siden åbningen af skøjtehallen oplevet stor medlemstilvækst 

og har nu ventelister for nye medlemmer. Dette gælder tilsvarende SKK. De eksisterende faciliteter er udnyttet til det maksimale. Et træningstag vil derfor kunne lette trykket og give bedre træningsmuligheder for de mange medlemmer. Dette ønske udtrykkes 

ligeledes fra B93 Fodbold og Tennis. Der påtænkes opsat 9 mobile platforme samt ekstra vægtenheder. Desuden ønskes opsat et hockey skudområde til brug for KSFs medlemmer, i form af indhegning, mål og skudplader. Skudområdet var indregnet i det oprindelige 

budget for den ny skøjtehal men kom ikke med i det endelige udbud. Der vedlægges separat budget for tnessredskaber på mobile platforme samt skudområde.

Svendborggade 34, 2100 

København Ø
Kultur Ø 768.600 768.600

69 Street Under Buen 2.0 814.000 4

Foreningen 

Street Under 

Buen

Nyetablering Gademiljøet

Med en stærk forankring i gademiljøet, er Street Under Buen (en fælles forening af de københavnske organisationer CPH Panna House, Street Society, BørneBasketFonden og Streetball København) gået sammen med URBAN 13 om projektet 

͛Street Under Buen 2.0͛, der fortsat skal agere socialt samlingssted for unge, udvikle gadeidrætten i Danmark og internationalt - og udfordre det traditionelle danske foreningsliv med nye organiseringsformer. Street under Buens baner ligger på 

Nørrebro og har til formål at samle børn og unge (primært mellem 12-30 år) gennem gadeidræt. Stedet agerer i dag klubhus for eksisterende fællesskaber for gadeidræt, men fællesskabet udvides hele tiden, og projektets formål er derfor netop 

at aktivere endnu ere unge i grænselandet mellem Nørrebro, Nordvest og Frederiksberg. Pladsen under Bispeengbuen er på få år gået fra at være et af de mest utrygge områder i byen til at være et midtpunkt for kultur, iværksætteri og 

gadeidræt. Men nu mangler vi plads! Hvad angår gadeidrætten, så udpensles stedets allerede opnåede højdepunkter i skemaerne på vedhæede beskrivelse. Herunder nævnes dog et lille udpluk: - Lokation for verdens største pannaturnering 

med deltagere fra over 30 lande - Aoldelse af verdens første internationale pannaturnering for kvinder - Daglige gratis træninger for lokalområdet - DKs mest populære ungdomsktionsserie på DR ULTRA tager sit udgangspunkt i communitiet 

under Buen. (En For Holdet, Sæson 1 & 2) - Dokumentaren ͚Dronningen af Panna͛ på DR ULTRA omhandler det kvindelige Pannamiljø under Bispeengbuen - Street Under Buen nåede top3 i Danskernes Idrætspris 2020 - Kvindelige 

gadefodboldturneringer med deltagelse af 100+ piger Vi oplever et behov for at udbygge vores faciliteter så vi kan imødekomme endnu ere af byens unge - ligesom vi i højere grad vil kunne danne rammer om udviklingen af gadeidrætten i 

Danmark og i verden. Nærværende projekt indeholder to halve basketbaner og 1 fodbold/pannabane, samt hegn og containere

Under Bispeengbuen Kultur N 850.000 1.650.000

70
Opdatering af boldbane og 

legepladser
700.000 1

Boligforeningen 

AAB
Opgradering Opgradering af bodbane

Boldbane kan blive opgraderet til multibane. Legepladser opdateres med bevægelse- og motorikbaner. Der en stor afdeling midt i byen, hvor vi er omgivet af veje, og bygninger. Kvarteret her i Nordvest er et område hvor vi "arbejder" på ikke at komme på 

forebyggelseslisten, /ghettolisten, der er mange beboere der er uden for arbejdsmarkedet, og/eller socialt udfordrede. Det er en ligeledes en afdeling med mange familier, børn og unge og hvor vores boliger generelt er små. Det slider på de udendørs faciliteter vi 

har i afdelingen. Eer et Beboerårsmøde har godkendt at man kan gå igang med at opdatere vores boldbane til en multibane, samt opdatere vores lejepladser. Blodbanen er meget gammel og slidt ned i løbet af de mange år,. Der foregår lappeløsninger med henblik 

på at forebygge alvorlige skader. Boldbanen opgraderes til en mulitibane med korrekt faldunderlag, hvor der kan spilles basket, håndbold, fodbold, mv. samt en beslysning så banen kan bruges i ere timer. På vores legepladser forestiller vi os nogle motorik baner, 

hvor børn kan klatre, holde balance, gå på line, små cykelbaner, mini boldbane. Afdelingen har sparret op til opdatering af vores udendørs arrealer/boldbane - men der er ikke nok endnu. Bestyrelsen vil rigtigt gerne kunne fortælle mere om deres tanker og ideer, og 

vil se frem til muligheden for at kunne vise Jer lidt rundt i afdelingen.

Frederiksborgvej 94, st., 

2400 København NV
Kultur N 700.000 700.000

71
Stolpepolstring 

Svanemøllehallen
34.120 4 Kultur Ø Opgradering Svanemøllehallen

Svanemøllehallen er en af Københavns største indendørs anlæg og idrættens hjerte på ydre Østerbro. Her er 200.00 faste besøgende årligt, med et fast forankret idræts- og foreningsliv og idrætsudøvere, der kommer på egen hånd. Idrætshallen 

består af en gammel sporvognsremise, der med sine faste stolper begrænser den midterste bane, således at blandt andet fodbold, håndbold og ultimate spilles på en for kort og smal bane og spillerne oplever oere at måtte kaste sig uden for 

banen end vanlig. Med stolperne som bærende element for Svanemøllehallen, er de gennemgående for hele anlægget og i berøring med alle banerne. Den nuværende beskyttelse er slidt af dage og ikke tilstrækkelig høj til at opfylde sin funktion, 

hvorfor der søges til genetablering af stolpebeskyttelse, således at man kan trygt kan dyrke idræt uden bekymring for sine omgivelser.

Østerbrogade 240, 2100 

København Ø
Kultur Ø 34.120 50.925

72

Udendørs træningsstationer i 

grønne omgivelser på 

Rymarksvej

150.000 2 Kultur Ø Nyetablering  til udendørs træning

Kultur Ø har i 2021 overtaget administrationen af hhv. en gymnastiksal og en kultursal i den nordlige del af Østerbro. Faciliteterne har tidligere været en del af Instituttet for Blinde og Svagsynede (IBOS), og der er fortsat en række naturlige snitader med den 

målgruppe, der benytter de forskellige tilbud på IBOS. Området ligger i umiddelbar forlængelse af Ryvang Naturpark, som benyttes til forskellige selvorganiserede træningsaktiviteter, og udover aktiviteterne på IBOS består nærområdet af en række daginstitutioner 

samt et botilbud for unge med autisme. Endelig rykker Fonden Asta (tidligere Lavuk Stjernen) ind i lokalerne overfor med deres dagtilbud for udviklingshæmmede. Kultur Ø samarbejder med ere af aktørerne i området om fælles aktiviteter på tværs af målgrupper 

og bl.a. med fokus på at skabe nye muligheder for bevægelsesaktiviteter. På området er et større grønt areal, hvor vi i samarbejde med IBOS søger om midler til at opsætte udendørs trænings- og aktivitetsstationer, der kan benyttes af de forskellige brugere i 

området. Ved at opsætte træningsstationer bliver det muligt, at aktivere et nyt område til bevægelse som i dag kun benyttes i mindre grad af de faste brugere af huset. Muligheden for udendørs træning vil være et supplement til de faste bevægelsesaktiviteter i 

salene, give nye træningsmuligheder for dem der benytter Ryvang Naturpark til bl.a. gå-grupper og løb samt lette adgangen til bevægelsesmuligheder for den del af brugergruppen, som grundet ingen eller begrænset syn er aængig af en ledsager, når de bevæger 

sig rundt i byen. Træningsstationerne vil desuden kunne benyttes til alternativ leg og bevægelse for de mange daginstitutioner i området. Træningsstationerne er produceret i træ, så de falder naturligt ind i området og er udformet, så de kan benyttes til både 

forebyggelse og sundhedsfremme for seniorer, leg og balanceøvelser for børn og med forskellige sværhedsgrader og mulighed for alsidige udfordringer for forskellige målgrupper

Rymarksvej 3B, 2900 

Hellerup
Kultur Ø 150.000 180.000

73
Opsætning af lys på 

sandområde i Ryparken
230.000 2

Kultur Ø og 

Copenhagen 

Beach Soccer Club

Opgradering
beach soccer banen i 

Ryparkens Idrætsanlæg

Copenhagen Beach Soccer Club og Kultur Ø ansøger om midler til opsætning af lys på beach soccer banen i Ryparkens Idrætsanlæg. Lyset skal forbedre træningsmulighederne for klubben og andre brugere af banen samt sikre en bedre kapacitetsudnyttelse af banen 

om aenen og i ydertidspunkterne af sæsonen. Lyset vil helt konkret betyde, at foreninger som Copenhagen Beach Soccer Club kan træne på banen hele året rundt. Med den nuværende belysning på banen er klubben nødt til at træne indendørs fra midt oktober til 

midt marts. I Ryparkens Idrætsanlæg er der etableret et større sandområde, som i dag benyttes til forskellige former for sandsport herunder beach soccer, beach volley og beach handball. Beach soccer banen fungerer som multibane, hvor der bl.a. kan streges op til 

beach handball og etableres baner til beach volley. Banerne benyttes ittigt, og ere af klubberne har oplevet medlemstilgang i den periode, hvor den indendørs idræt har været lukket ned pga. corona. For sandsporten er det en udfordring at nde egnede faciliteter 

i vinterperioden, når foreningerne ikke har mulighed for at træne udendørs. Det eneste indendørs sandområde i København ligger i Hafnia-Hallen, hvor mange foreninger skal deles om tiderne. Det er derfor et stort ønske for klubberne at forlænge sæsonen på 

banerne i Ryparken, så længe vejret tillader det. Muligheden for at benytte banerne i ydersæsonen er udfordret af, at der ikke er etableret lys på banerne. Det betyder, at kapaciteten på banen ikke kan benyttes fuldt ud i aentimerne og særligt i den del af sæsonen, 

hvor det bliver tidligt mørkt.

Lyngbyvej 110, 2100 

København Ø
Kultur Ø 230.000 290.000

74 Kunstfodbold bane 840.570 3 Ørestad IF Knustgræs

Anlæggelse af en 5 mands fodbold kunstbane, 5 mands bane med følgende mål: 40m*30 m Ig. DBU. Da Ørestad IF har venteliste i fodbold afd. grundet manglende faciliteter ville en opførsel af en kunstbane løse venteliste problemet i Ørestad 

IF. Dette projekt er startet op, da By og Havn har spurgt indtil og vi kunne være interesseret i at få etableret nogle faciliteter på p-pladsen ved Hanne Manns Alle, 2300. Vi er dog bekendt fra By og havn at det ikke er en permanent løsning, men et 

tidsinterval på ca. 3 år. Derfor er der indhentet en billig løsning på etablering af en kunstbane Da P-plads underlaget i forvejen er jævnt og der samtidig er lys på pladsen, er det en stor mulighed for at løse de manglede fodboldfaciliteter for 

Ørestad IF og områdets beboere på en billig måde. Tidshorisonten på de 3 år vil blive erstattet af det kommende idrætsanlæg ved Vest Amager.

P-plads for enden af Hanne 

Manns Alle, ved Crowne 

Plaza, 2300 S

Kultur S 840.570 840.570

75

Udvidelse af eksisterende 

kunstgræsbane med 1x8-

mands- og 2x3 mandsbaner 

til ungdommen i Husum 

Boldklub

6.986.125 1 Husum Boldklub Opgradering Udvidelse af kunstgræs

Vi ønsker at ansøge om midler til udvidelse med kunstgræsbane på det eksisterende græsareal i den del af Husum parken, som vender ned mod Husum skole. Se evt. side 8 i vores ansøgning. Vi ønsker at få plads og træningstid til børn og unge og dette gøres ved at 

lave gode stabile baner, hvor alle kan lege med en bold og træne. Der er i dag MEGA pres på den bane vi har, da vi ikke kan spille på de andre ”udeområder” fra eeråret og frem til foråret, når stadsarkitekten frigiver græsarealerne. I projektet indgår endvidere, at 

der på de kommende arealer optegnes baner, som kan bruges til leg og læring i lighed med, hvad der tegnes op i forskellige idrætshaller. Til optegning af disse baner, vil Husum skole og de to fritidsinstitutioner blive inddraget i udfærdigelsen af disse baner. Bemærk 

venligst at prisen på side 9 i vores ansøgning er ekskl. moms. Derfor er dette beløb ikke samstemmende med det ansøgte beløb, som er inkl. moms

Nordrupvej 6, 2700 

Brønshøj
Kultur N 6.986.125 6.986.125

76
Udendørs rullehockey og 

rulleskøjtebane
1.400.000 2

Copenhagen 

Falcons og 

Ørestad 

Skøjteklub

Nyetablering
Rullehockey og 

Rulleskøjteløb

By og Havn har tilbudt os plads ved Hannemanns Allé. Her ønsker Copenhagen Falcons (CF) i samarbejde med Ørestad Skøjteklub (ØSK), at etablere en rullehockey og rulleskøjtebane. Vi søger tilskud til indkøb og etablering af kunststof bane, bander, hegn, 

tilskuerpladser samt materiale skur. Copenhagen Falcons og Ørestad Skøjteklub er to af de største issport klubber i Danmark og oplever eer blot få år i Ørestad Skøjtehal kapacitetsmangel af istider. Det betyder lange ventelister og begrænsede muligheder for at 

kunne tilbyde børn og unge i lokalområdet den sunde og gode erfaring af at dyrke sport. Udendørsfaciliteter i form af rulleskøjtebane vil kunne give et godt supplement til istræning, hvor medlemerne kan opbygge færdigheder, der kan bruges både på og ved siden af 

isen. Begge klubber kan drage nytte af nuværende træner-team til udvidelsen af aktiviteter. Derudover kan vi tilbyde eksisterende og nye medlemmer yderligere træningsalternativ til gavn for lokalsamfundet som i de kommende år udvides med nye boliger og 

skoler. Vi har sammen omkring 800 medlemmer som kan bruge denne bane. Udenfor foreningstider kommer banen også at kunne bruges af beboerne i området til fx oorball og håndbold da det er en form af multibane vi ønsker at anlægge

Hannemanns Allé 14A, 

2300 København S
Kultur S 1.400.000 1.350.000



PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

77

Opgradering af udendørs 

multibane for street sports v. 

Ryparkens Idrætsanlæg

62.000 3 Kultur Ø Opgradering Ryparken idrætsanlæg

Ryparkens Idrætsanlæg er placeret på grænsen mellem ydre Østerbro og Bispebjerg. Idrætsanlægget er et af Københavns største og rummer 10 forskellige idrætsfaciliteter. På trods af sin placering tæt op ad Ryparken Kvarteret er der næsten 

ingen kontakt mellem Ryparkens Idrætsanlæg og beboerne i det store boligsociale byggeri Ryparken. Boligområdet er ikke præget af høj kriminalitet, som observeres i andre udsatte områder. Det er derimod et område præget af begrænsede 

livsmuligheder, lavere middellevetid og lavere uddannelsesniveau. Vi ønsker at opgradere en udendørs multibane, som aktuelt står relativt uudnyttet i hjørnet ud mod boligområdet, til at kunne danne rammer for diverse street sports med 

aktivitetstilbud for de lokale unge, ca. 13-25 år, som står uden for foreningslivet og bevægelsesfællesskaber. Banen har godt potentiale for gadeidræt og selvorganiserede aktiviteter, bevægelsestyper der generelt vinder indpas i den danske 

idræt. Med sin kreative natur, frie rammer og høje engagement af brugerne, kan netop gadeidræt være med til at aktivere de lokale unge. Flere lokale foreninger, institutioner og eksterne aktører kan se potentiale i at anvende banen til street 

sports, men da den lige nu har et anonymt udtryk og en opbygning som gør at den ikke er ideel til nogen sport, er den svær at aktivere. I tæt sparring med de aktører der eerfølgende skal bruge banen, herunder Big Heart Skateboarding, BK 

Skjold og BørneBasketFonden, skal faciliteterne opgraderes til et optimeret multifunktionelt design for street sports, samt have et mere moderne og urbant look, som kan tiltale de unge. Specikt skal banen have en multifarvet asfaltcoating, og 

der skal anlægges to halve basketballbaner, to mobile fodboldmål og mobile skaterramper. Hertil skal re eksisterende fodboldmål ernes. De nye, mobile faciliteter giver optimeret mulighed for specik brug af banen, samtidig med at der 

skabes mere plads til eksibel brug for andre sports.

Lyngbyvej 110, 2100 

København Ø
Kultur Ø 292.485 308.685

78
MINIRAMPE VED 

ENGHAVEPLADS SKATEPARK
68.000 1

Foreningen Royal 

Copenhagen 

Skate

Nyetablering Enghave Plads skatepark
Enghave Plads skatepark er bygget af Foreningen Royal Copenhagen Skate og er utrolig populær. De mange børn og unge oplever tit at parken er overfyldt og der mangler plads til nybegyndere. Vi foreslår at opføre en minirampe med en højde på 70cm med 

siddepladser rundt så der både opstår fysisk og social aktivitet rundt om rampen. Det tager 14 dage at bygge minirampen.

Enghave Plads 1, 1670 

København V
Kultur V 68.000 113.200

79

SLIBNING AF RU ASFALT PÅ 

SKATEBANEN VED 

ENGHAVEPLADS

115.500 4

Foreningen Royal 

Copenhagen 

Skate

Renovering Enghave Plads skatepark
Enghave Plads skatepark er bygget af Foreningen Royal Copenhagen Skate og er utrolig populær. Asfalten er over 15 år gammel og trænger virkelig til at blive slebet glat. Når overfladen er ru er det meget dårligt at skate på og man for mange 

skrammer og sår når man falder.

Enghave Plads 1, 1670 

København V
Kultur V 115.500 115.500

80
UDVIKLING AF "BOKSEN" 

SKATEAREAL
227.000 3

Foreningen Royal 

Copenhagen 

Skate

Opgradering Asfalt bane til skatere

I samarbejde med Nicoline Egebjerg er der lavet en skitse til udvikling af "BOKSEN" som er en mindre asfalt bane designet til skatere men som ikke fungerer særlig godt. Nicoline som er lokal skater, skateskole lærer og arbejder til daglig i en 

skatebutik har brugt mange timer på at tænke over hvordan man kan bygge et drømme areal. Foreningen Royal CPH skate har hjulpet hende med at udvikle ideerne og lavet den vedhæede tegning. Designet viser steder der kan opgraderes fra 

noget ufunktionelt til noget der kan bruges mange skate timer på. Arealets største minusser P.T : Ru asfalt, når man falder får man sår. Ringe design af kasser til skateboarding. Ingen muligheder for udvikling af nye tricks. Med udgangspunkt i 

Nicolines design har vi prioriteret vores ønsker om en opgradering.

Sønder Boulevard 114, 1. 

th, 1720 København V
Kultur V 227000 227000

81 Nyt musikanlæg 14.998 1

Dansende 

Dynamisk Verden 

Skole

Opgradering Musikanlæg Vi søger hjælp til et nyt musikanlæg på både 1 og 2 sal, der er et i forevejen, men det alt alt for voldsomt, og vi vil gerne ytte det over i Salen på kapelvej, hvor anlæget er håbløst dårligt og så anska Blågårdsgade 37 , Stuen Kultur N 16.000 16.000

82

Den levende og 

multifunktionelle 

byrumfacilitet på Enghavevej 

82

455375 3 GAME Renovering Bevægelse og Idræt

Vores måde at interagere med byen på har ændret sig. Hvor bevægelse og idræt en gang var gemt væk i haller og anlæg designet til formålet, er det i dag rykket ind i det offentlige rum og ud i byen. Derfor er der et stigende behov for urbane rum og rammer, hvor 

spontane og uformelle aktiviteter frit kan udfoldes. Når man undersøger, hvem der anvender de aktive byrum, er langt de este brugere unge mænd og drenge. Det rejser spørgsmålet om, hvordan vi skaber byrum, som også aktiverer piger og kvinder? Foran GAME 

Streetmekka København er der en nedslidt basketballbane, som trænger til et lø. Banen er delvist indrammet af KBH Volume på den ene side, og GAME Streetmekka på den anden side. Det skaber en form for åben-lukkethed, hvor udsigt til øvrige aktiviteter og dele 

af udemiljøet bevares. Samtidig er der en oplevelse af at være i en form for privat sfære uden for meget eksponering. Flere undersøgelser peger på, at netop faciliteter med en åben-lukkethed kan imødekomme piger og kvinders behov. GAME søger midler til at re-

designe og renovere den nedslidte basketballbane til et farverigt, inspirerende og aktivt byrum, som understøtter og opfordrer til mere bevægelse og idræt. Der er et særligt fokus på, at byrumsfaciliteten er attraktiv for piger og kvinder. Female Ballers – et basket 

community for og med kvinder - inddrages på forskellig vis i projektet, som består af tre faser: en udviklingsfase, en renovering- og omdannelsesfase og en aktiveringsfase. Ideer og prototyper fra udviklingsprocessen inddrages i det færdige design af rummets 

renovering og omdannelse, der i hovedtræk består af: - at påføre ny asfaltbelægning inkl. opstregning - opsætte nye baskeball hoops, der er justerbare - male omkringværende vægge med farver og evt. et streetart piece - bygge funktioner til ophold og socialt 

samvær med indbygget opbevaring. Det kan fx være en form for tribune. Det skal ideer fra de to workshops være med til at alare - installere lys.

Enghavevej 82D, 2450 

København SV
Kultur V 455.375 455.375

83 Sandoptimering Ryparken 1.001.210 3
Copenhagen 

Beachvolley
Opgradering

Udvide + sikre 

sandkapacitet og 

Copenhagens 

Beachvolley's baner

Projektets formål for sandoptimering af Ryparken er: 1) Udvide + sikre sandkapacitet og Copenhagens Beachvolley's baner med 33% (= 3 ekstra baner på eksisterende areal afsat til foreningen 2) Skabe bedre adgangsforhold 3) Øge 

bæredygtighed og nedsætte udgier og indsatser til vedligeholdelse. Både vækst i kapacitet og sikring af let og billig fremtidssikret vedligeholdelse er vigtig for: 1) At genoprette anlægget til optimal stand eer ekstra stærkt brug og vækst under 

corona 2) At sikre at foreningen og frivillige ikke belastes ved stigende brug af både medlemmer og selvorganiserede brugere fremadrettet Udover at optimere området vil man også genopfylde sand, så nuværende baner er sikre at træne på og 

har en kvalitet, som både nybegyndere og øvede kan nyde godt af i mange år frem. Foreningen ligger under de andre sandsportsforeninger i anlægget med antal af baner / medlem og har omvendt ha både medlemstilvækst og øgede spontane 

brugere under corona. Dette positive behov kan tilgodeses ved simple og billige greb, som vil øge aktivitetstilbud, sikkerhed og tiltrækningsgrad. Projektet nedsætter vedligeholdelsen af baner og sandområde ved: 1) Udbygge nye og justerede 

baner med vedligeholdelsesfri stolper & net. 2) Fjerner eksisterende krat på afsat aktivitetsområde. 3) Sikrer sandområde imod bevoksning ved etablering af faste bedkanter og holdbare grusstier. Yderligere ønskes at etablere cykelparkering på 

fast grund for at holde stier og opholdsvolde fri for ydende cykler. Projektet er i tråd med den samlede Visionsplan for Ryparken, som der koordineret af DGI Storkøbenhavn er søgt overførselsmidler til at undersøge nærmere. Fokus er derfor 

100% på øgning af sportsligt / bevægelsesområde samt adgang og bæredygtighed i området omkring dette.

Lyngbyvej 110, 2100 

København Ø
Kultur Ø 1.001.210 1.097.063


